
 

 
 
 

 

 

 

 

      01 Br. 04/21  

Orahovac,  21.04.2021  
 

Pozivamo sve članove Skupštine Opštine da prisustvuju sednici koja će se održati 29. Aprila 

2021 (u četvrtak) sa početkom u 10:00 časova, u sali S.O Orahovac 

  

Za ovu sednicu predlažem sledeći: 

D N E V N I     R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika prethodne sednice; 

2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika;  

3. Razmatranje finansijskog izveštaja januar – mart 2021. godine; 

4. Razmatranje i usvajanje predloge odluke za prenos rezerva kapitalnih investicija za 2021. god;  

5. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P – 05864-0 Orahovac;  

6. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P- 07111-1 Orahovac; 

7. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P- 02352-0 Orahovac; 

8. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P-00251-0 Čiflak; 

9. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  za stavljanje na javnu raspravu Nacrt Strategije za 

Ekonomski Lokalni Razvoj za Opštinu Orahovac 2021 – 2025; 

10. Razmatranje godišnjeg izveštaja Komiteta Revizije za 2020. god; 

 

 

       PREDSEDAVAJUĆI  SKUPŠTINE 

                    _________________________ 

           Afrim  Dina 

 

Republika e Kosovës  

 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 
Komuna e Rahovecit 

Opština Orahovac/Municipality Rahovec 

Kuvendi Komunal Rahovec/Skupština Opštine Orahovac/Municipal Assembly Rahovec 

________________________________________________________________________ 

 



 

 

     __________________________________________________________________________________________ 

KOMUNA E RAHOVECIT 

 

   

 

Komuna Rahovec 

Opština Orahovac/Municipality of Rahovec   

 

Date/Datum/Date: 21.04.2021 

Për/Za/To: g. Afrim Dina: Predsedavajući  Skupštine Opštine Orahovac   

Përmes/Preko/Throught: g. Smajl Latifi: Predsednik Opštine 

Nga/Od/From: g. Afrim Limani: Glavni Finansijski Zvaničnik  
Subjekti/Predmet/Subject: Predlog za prenos rezervi Kapitalnih Investicija  

 

Poštovani,  
Ovim dopisom šaljemo vam prenos rezervnih sredstava u okviru kapitalne investicije u iznosu od 

265.000,00 

          

1. U programu javnih usluga (180), u okviru programa javne infrastrukture (18171), 

funkcionalni kod (0451). 

     1. Izgradnja kanala za atmosferske vode i izgradnja puteva sa betonskim kockama u selu Zatriće, 

Grand (10) u iznosu od 34.000,00 €. 
          Sopstveni prihodi (21) u iznosu od 20.000,00 €. 

                                                Ukupno: 54.000,00 

  2. U programu urbanog planiranja i zaštite životne sredine (660), u okviru programa 
urbanog planiranja i inspekcije (66360), funkcionalni kod (0620). 

    1. Izgradnja korita potoka u naselju Kelmendi u Kramovik, Grand (10) u iznosu od: 6000,00 

Sopstveni prihodi (21) u iznosu od 65.000,00 €. 

                                                Ukupno: 71.000,00 

 

3. U programu za zdravlje (737), u okviru programa za zdravlje (73700), funkcionalni kod 

(0721). 

    1. Renoviranje stare zgrade GCPM, Orahovac, Grand (10) u iznosu od: 140.000,00 

 

 

Hvala! 



APRIL 2021 
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OPŠTINA ORAHOVAC ODELJENJE ZA BUDŽET I FINANSIJE 2021 

UVOD 

 

 

Cilj ovog izveštaja je da informiše predsednika, Odbor direktora, komitet za politiku i 
finansije i Skupštinu opštine, o sprovođenju opštinskog budžeta, uključujući budžet svakog odeljenja 
- budžetski program, počev od programa opšte uprave , primarno zdravstvo, obrazovanje i nauka za 
period januar - mart 2021. godine, uključujući ekonomske kategorije plate i dnevnica, robe i usluge, 

opštinske troškove, subvencije i kapitalne investicije. 

Realizacija opštinskih sopstvenih prihoda i njihova struktura prema izvorima, analitički, 
prihodi od saobraćajnih kazni i sudova i njihovo Upoređenje na odnosu na isti period januar - mart 

2021/2020. 

Opštinski budžet za 2021. godinu podrazumeva budžet odobren od Ministarstva Finansija, 

odnosno Konsolidovani Budžet Kosova za 2021. godinu za opštinu Orahovac, koji su unapred usvojili 

Skupština opštine i njeni organi.  

 

Prezentacija podataka na ovaj način omogućava: 

• Prezentaciju finansijskog izveštaja na transparentan i potpuni oblik, 

• Prikaz sprovođenje, odnosno trošenje sredstava po kategorijama (plate i dnevnice, robe i 

usluge, opštinske troškove, subvencije i kapitalne investicije. 

• Mogućnost upoređenja između planiranog fonda, raspoređenog i potrošenog po 
kategorijama, da li je planirani fond prekoračen ili nije korišćen, alociran,  

• Izraz u procenat korišćenja budžeta u godišnjem periodu. 

 

 Na ovaj način sa finansijske tačke gledišta razumno je predstaviti:  

• Realizaciju sopstvenih opštinskih prihoda prema izvorima, 

• Troškove stvorene prema budžetskim kategorijama, 

• Procenat izvršenja budžeta za ovaj vremenski period.  

 

 

 

Naredni podaci, u vezi sa troškovima za plate, robe i usluge, komunalije, subvencije, kapitalne 

investicije i registraciju prihoda, prema ekonomskoj klasifikaciji usklađeni su sa Odeljenjem za trezor 
Ministarstva Finansija i izveštajima koje je izdao ISFUK – Informativni Sistem Finansijskog 

Upravljanja  Kosova. 
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1. SOPSTVENI PRIHODI  

 

1.1 Planirani, realizovani prihodi i njihovo upoređenje 2021-2020 
 

Opis Realizacija 2020 Realizacija 2021 Razlika 

 2021-2020 

Upoređenje 

2021/2020 

Redovni prihodi  244,511,58 281,486.78 36,975.20          15.12  

 
 

 
 -Napomena : u ovoj tabeli prihodi ostvareni za 2020. i 2021. godinu su bez saobraćajnih i sudskih kazni. 

 

 

 

1.2 Redovni prihodi planirani i realizovani na mesečnoj osnovi 2021/2020 i njihovo upoređenje  
 

Period  Realizacija 

2020 

Planiranje  

2021 

Realizacija 

2021   

Razlika  

Realizacija / Planiranje 

2021 

Postotak Realizacije 

2021 

Januar 73,433.20 88,424.42 79,206.53 (9,217.89) (10.42) 

Februar 90,756.67 88,424.42 85,381.57 (3,042.85) (3.44) 

Mart 80,321.71 88,424.42 116,898.68 28,474.26 32.20 

Ukupno 244,511.58 265,273.26 281,486.78 16,213.52 6.11 

 

 

 

 

1.3  Upoređenje redovnih prihoda realizovani na mesečnoj osnovi 2014-2021. 
 

Period 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

Januar 59,440.11 53,093.33 65,258.72 71,296.21 67,441.16 73,433.20 79,206.53 

Februar 63,104.60 72,122.01 53,970.89 79,441.98 101,728.36 90,756.67 85,381.57 

Mart 73,504.67 107,024.34 123,917.27 100,586.69 77,787.87 80,321.71 116,898.68 

Ukupno 196,049.38 232,239.68 243,146.88 251,324.88 246,957.39 244,511.58 281,486.78 
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1.4 Upoređenje prihoda realizovani od saobraćajne i sudske kazne 2021/2020   
 
  Sudske kazne na mesečnoj osnovi  
Meseci Sudske kazne 2020 Sudske kazne 2021 Razlika  

2021-2020 

% 2021/2020 

Januar 20.00 -   

Februar 40.00 -   

Mart 280.00 -   

Ukupno 340.00                             -                        -                               -    

                                                                                                
 

         Saobraćajne kazne na mesečnoj osnovi  
Meseci Saobraćajne kazne 

2020 

Saobraćajne kazne 
2021 

Razlika 

 2021-2020 

% 2021/2020 

Januar              20,595.00               20,025.00           (570.00)                     (2.77) 

Februar              18,945.00               20,626.00         1,681.00                        8.87  

Mart              12,216.00               29,333.00       17,117.00                    140.12  

Ukupno              51,756.00               69,984.00       18,228.00                      35.22  

 

1.5 Rezime realizovani, redovni prihoda, saobraćajne i sudske kazne, i prihodi šumarstva 
2020/2021  
 

 

 Redovni prihoda, saobraćajne i sudske kazne, i prihodi šumarstva 2020/2021  
 

Opis 

 

Realizacija 2020 Realizacija 2021 Razlika 2021 - 2020 Upoređenje na  

% 2021/2020 

Redovni prihodi     244,511.58         281,486.78                                            36,975.20  15.12  

Sudske kazne             340.00                          -                                                  (340.00) (100.00) 

Saobraćajne kazne       51,756.00  69,984.00                                            (18,228.00) 35.22 

Prihodi šumarstva                14.10                          -                                                    (14.10) (100.00) 

Ukupno     296,621.68  351,470.78                                          (54,849.10) (18.49) 

 
 

Grafički prikaz prihoda 2021/2020 
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1.6 Upoređenje prihoda realizovani prema ekonomskom kodu 2021/2020 

 Opis Planiranje 

2021 

Realizacija 

2020 

Realizacija 

2021 

Razlika 

2021-2020 

Upoređenje na % 

2021/2020 

Realizacija/ 

Planiranje 2021 

u % 

40110 Porez na imovinu 499,593.00 92,436.35 145,508.70 53,072.35 57.42 (70.87) 

50002 Putna taksa 85,000.00 16,411.00 21,761.00 5,350.00 32.60 (74.40) 

50009 Taksa za građevinsku dozvolu 20,000.00 542.42 7,967.05 7,424.63 1,368.80 (60.16) 

50010 Taksa za rušenje 500.00 5.00 16.00 11.00 220.00 (96.80) 

50011 Taksa za registraciju nasledstva 25,000.00 6,547.00 5,880.00 (667.00) (10.19) (76.48) 

50012 Taksa za zamenu namene 

korišćenja zemlje  
2,000.00 295.18 8.00 (287.18) (97.29) (99.60) 

50013 Taksa za izvod rođenja 14,500.00 7,652.00 334.00 (7,318.00) (95.64) (97.70) 

50014 Taksa venačnih listova 5,000.00 2,001.00 2,826.00 825.00 41.23 (43.48) 

50015 Taksa za izvod umrlih  1,000.00 357.00 435.00 78.00 21.85 (56.50) 

50016 Takse za ostale potvrde matičara  18,000.00 8,117.00 11,616.00 3,499.00 43.11 (35.47) 

50017 Taksa za proveravanje dokumenta  1,000.00 1,780.00 920.00 (860.00) (48.31) (8.00) 

50018 Taksa za kopiju dokumeta 0.00 0.00 0.00 0.00 N/A N/A 

50019 Ostale administrativne takse 28,000.00 11,059.00 13,106.00 2,047.00 18.51 (53.19) 

50020 Taksa učešća na tenderu  200.00 0.00 0.00 0.00 N/A (100.00) 

 Taksa za dozvolu kopanja  100.00 0.00   N/A (100.00) 

50026 Taksa za legalizaciju objekata  28,001.00 14,733.37 2,479.02 (12,254.35) (83.17) (91.15) 

50029 Taksa za vršenje delatnosti  80,852.00 22,374.00 16,124.50 (6,249.50) (27.93) (80.06) 

50045 Opštinska ekološka dozvola  8,000.00 734.02 582.54 (151.48) (20.64) (92.72) 

50103 Otklanjanje i deponija vozila  2,000.00 0.00 0.00 0.00 N/A (100.00) 

50104 Kazne inspekcije  2,000.00 115.00 300.00 185.00 160.87 (85.00) 

50201 Lincensa za lične aktivnosti  900.00 170.00 280.00 110.00 64.71 (68.89) 

50205 Lincensa za prijema lokala  1,000.00 195.00 211.00 16.00 8.21 (78.90) 

50206 Licensa za stručne usluge  100.00 5.00 62.00 57.00 1,140.00 (38.00) 

50401 Prodaja usluga  4,200.00 236.00 344.00 108.00 45.76 (91.81) 

50405 Korišćenje javne površine 13,447.00 270.88 460.00 189.12 69.82 (96.58) 

50407 Kirija za postaljanje tržnog objekta 29,500.00 17,298.61 8,081.87 (9,216.74) (53.28) (72.60) 

50408 Kirija javnih objekata  2,000.00 52.99 597.74 544.75 1,028.02 (70.11) 

50409 Participacije u Poljoprivredi  80,000.00 18,581.28 21,912.86 3,331.58 17.93 (72.61) 

50409 Participacije u Zdravstvo  61,000.00 9,606.00 8,848.50 (757.50) (7.89) (85.49) 

50409 Participacije – Obrazovanje – 

Dečje Obdanište  
10,000.00 3,165.00 6,645.00 3,480.00 109.95 (33.55) 

50409 Participacija za neformalno 

obrazovanje  

15,000.00 0.00 0.00 0.00 N/A (100.00) 

50416 Prihodi prodaje otpada    0.00 0.00 N/A N/A 

50503 Inspekcija urbanističkog plana   3,982.48 5.00 (3,977.48) (99.87) N/A 

50504 Taksa za merenje zemljišta na 
terenu 

23,000.00 5,759.00 4,175.00 (1,584.00) (27.50) (81.85) 

50507 Higieno Sanitarna Inspekcija  100.00 30.00 0.00 (30.00) (100.00) (100.00) 

 Prihodi bez kazne  1,060,993.00 244,511.58 281,486.78 36,975.20 115.12 (73.47) 

 Sudske kazne   340.00 0.00 (340.00) (100.00) N/A 

 Saobraćajne kazne   51.756,00 69,984.00 (18,228,00) (35.22) N/A 

 Prihodi šumarstva  100.00 14.10 0.00 (14.10) N/A 0.00 

 Ukupno 1,061,093.00 296,621,68 351,470.78 (54,849.10) (18,49) (33.12) 
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2. POREZ NA IMOVINU 

 

2.1 Planiranje i realizacija poreza na imovinu 2021/2020 
 

Period  Planiranih Realizovani Planirani Realizovani 
Postotak 

realizacije 

Postotak 

realizacije 

Upoređenje 
na %   

Br. 

izdatih 

Izvoda  

Br. 

izdatih 

Izvoda 

Br. 

plaćenih 
računa  

Br. 

plaćenih 
računa 

 
2020 2020 2021 2021 2020 2021 2021/2020 2020 2021 2020 2021 

Januar 45,097.75  36,362.14  41,632.75  45,562.89  80.63  9.44  25.30  1,673 1,430 840 891 

Februar 45,097.75  36,651.63  41,632.75  33,809.86  81.27  (18.79) (7.75) 1,359 1,288 612 698 

Mart 45,097.75  19,422.58  41,632.75  66,135.95  43.07  58.86  240.51  806 1,164 371 1,184 

Ukupno 135,293.25  92,436.35  124,898.25  145,508.70  68.32  16.50  57.42  3,838 3,882 1,823 2,773 

 

    

Grafički Prikaz  2021-2020 

 

 
 

 

 

 

2.2 Raspodela računa, registracija i proveravanje objekata Poreza na Imovinu  
 

Godina 
Br. raspodeleni 

računa 
Iznos računa 

Broj novih 

objekata 

Nove registracije 

m2 

Broj provereni 

objekata  

Proveravanje 

novih objekata 

m2 

2020 12,879 549,133.09 258 48,476 3,007 542,998 

2021                       -     20 3,443 136 23,905 
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3. REALIZACIJA BUDŽETA  

 

3.1 Troškovi prema programima (odeljenja)  

 

Programi (Odeljenja) 
Plate i 

Dnevnice 
Robe i 
Usluge 

Opštinski 
Troškovi  

Subvencije i 
Prenosi 

Kapitalni 
Troškovi 

Ukupno 
troškova  

Ukupno 10+21+31-99 2,002,703.56 303,763.00 63,572.64 122,633.87 1,405,146.64 3,897,819.71 

       

GRAND VLADE (10) 2,002,703.56 303,089.84 63,572.64 115,733.87 1,373,152.12 3,858,252.03 

Kancelarija Predsednika 41,343.51 13,037.30 - - - 54,380.81 

Uprava 49,622.52 45,441.96 - - - 95,064.48 
Rodna pitanja 1,379.43 239.80 - - - 1,619.23 
Inspekcija 16,125.74 1,739.78 - - - 17,865.52 
Kancelarija Skupštine Opštine 24,213.74 7,161.00 - - - 31,374.74 
Budžet i Finansije 17,812.57 6,828.19 - - - 24,640.76 
Javne Usluge 7,431.57 68,793.13 34,001.97 - 689,876.12 800,102.79 
Vatrogasci 35,255.67 3,420.67 - - - 38,676.34 
Kancelarija za Zajednice  12,889.59 221.80 - - 10,000.00 23,111.39 
Poljoprivreda 13,586.67 12,878.83 - - 179,676.54 206,142.04 
Ekonomski Razvoj 9,123.54 2,718.29 - 112,897.07 58,009.10 182,748.00 
Katastar i Geodezija  13,460.55 389.05 - - - 13,849.60 
Urbanizam 10,294.80 251.55 - - 223,985.92 234,532.27 
Zdravstvo 312,863.24 104,650.01 16,572.82 2,836.80 24,499.05 461,421.92 
Socijalne Usluge 26,440.20 2,487.44 380.92 - - 29,308.56 
Kultura, Omladina i Sport  14,075.80 7,891.26 - - - 21,967.06 
Uprava Obrazovanja  11,247.82 7,181.50 - - 187,105.39 205,534.71 
Predškolsko & Obdanište 12,148.41 2,947.70 84.16 - - 15,180.27 
Osnovno Obrazovanje 1,087,167.87 13,242.32 8,490.66 - - 1,108,900.85 
Srednje Obrazovanje 286,220.32 1,568.26 4,042.11 - - 291,830.69 

SOPSTVENI PRIHODI --21 - - - 6,900.00 31,994.52 38,894.52 

Kancelarija Predsednika - - - 2,200.00 - 2,200.00 
Javne Usluge - - - - 8,000.00 8,000.00 
Poljoprivreda - - - - 20,000.00 20,000.00 
Zdravstvo - - - 3,600.00 - 3,600.00 
Kultura, Omladina i Sport  - - - 1,100.00 3,994.52 5,094.52 
DONACIJE  31-99 - 673.16 - - - 673.16 
Obrazovanje i Nauka - 673.16 - - - 673.16 
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Ekonomske Kategorije  
Budžet prema 

planiranju 
Prebacivanja 

ISFUK 
Troškovi 

Progres u % 
sa 

planiranjem 

Progres u  % 
sa 

prebacivanjem 

Plate i Dnevnice 7,622,634.00 2,002,703.56 2,002,703.56 26.27 100.00 

Robe i Usluge 
1,715,477.00 1,120,900.71 303,763.00 17.71 27.10 

Opštinski troškovi 280,500.00 195,340.00 63,572.64 22.66 32.54 

Subvencije i Prenosi  
311,000.00 265,365.53 122,633.87 39.43 N/A 

Kapitalni troškovi  4,021,979.00 3,457,716.76 1,405,146.64 34.94 40.64 

Rezerve 
265,000.00 - -   

UKUPNO 
         14,216,590.00     7,042,026.56      3,897,819.71  27.42  55.35  

 

 

 

 3.2 Troškovi prema ekonomskim kategorijama i grafički prikaz  
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3.3 Robe i Usluge prema programima 
 

Kod Opis 
Kancelarija 
Predsednika  

Uprava Rodna Pitanja Inspekcija Skupština Opštine Budžet I Finansije Ukupno Ukupno 

  Tabela A 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 

13310 Troškovi za  Internet 66.00 66.00 
         

60.00 66.00 126.00 

13320 Troškovi mobilnih telefona  829.25 7.99 225.93 299.71 
  

834.25 964.34 
  

20.00 936.25 1,909.43 2,208.29 

13330 Poštanski troškovi 
  

277.60 124.50 
      

110.40 162.50 388.00 287.00 

13420 Usluge zastupanja i advokata  217.88 
          

144.00 217.88 144.00 

13440 
Razne intelektualne i savetodavne 
usluge  250.00 

     
60.00 

 
2,300.00 800.00 252.86 

 
2,862.86 800.00 

13450 Usluge štampe – ne marketing  425.02 336.32 328.39 631.08 57.28 142.80 241.11 
 

213.70 585.60 270.98 
 

1,536.48 1,695.80 

13460 Ostale ugovorene usluge  109.20 
   

109.65 
     

1,260.74 
 

1,479.59 - 

13470 Tehničke usluge  
     

97.00 
     

99.00 - 196.00 
13480 Troškovi za obrazovanje  5,000.00 7,431.20 

        
2,000.00 3,000.00 7,000.00 10,431.20 

13501 Nameštaji (manje od 1000 euro) 
  

260.00 
         

260.00 - 

13509 Ostala oprema (manje od 1000 € ) 1,912.12 699.00 
 

5,107.00 
      

827.36 920.00 2,739.48 6,726.00 
13610 Opremanje kancelarije  883.50 

 
907.68 1,564.64 

  
266.70 

   
540.50 292.90 2,598.38 1,857.54 

13620 
Snabdevanje hranom i pićem (ne 
službeni ručkova) 565.40 231.75 520.35 8,073.60 

        
1,085.75 8,305.35 

13720 Nafta za centralno grejanje  
  

8,435.70 6,034.00 
        

8,435.70 6,034.00 

13760 Drva 
  

1,680.00 
         

1,680.00 - 

13770 Goriva za agregat 
  

76.27 
         

76.27 - 

13780 Goriva za vozila  1,771.75 900.55 307.84 385.18 
  

772.55 700.44 113.90 
 

378.27 609.54 3,344.31 2,595.71 

13810 Avans za sitne pare (petty cash) 
          

300.00 500.00 300.00 500.00 

13950 Registracija vozila 75.00 105.00 225.00 105.00 
  

60.00 
   

30.00 
 

390.00 210.00 

13951 Osiguranje vozila  
 

313.79 598.25 354.54 
  

495.60 
   

284.38 
 

1,378.23 668.33 

14010 Održavanje i popravka vozila  858.00 1,892.00 1,658.50 749.00 
  

1,287.00 75.00 112.00 109.00 335.00 64.00 4,250.50 2,889.00 

14020 Održavanje zgrada  122.00 
 

13,030.54 22,013.71 
  

5.00 
  

5,000.00 248.75 
 

13,406.29 27,013.71 

14050 Održavanje nameštaja i opreme  
  

194.00 
        

40.00 194.00 40.00 

14220 Objava izdanja  50.00 695.20 
       

297.00 500.00 
 

550.00 992.20 

14230 Troškovi za javno informisanje  500.00 
       

899.00 
   

1,399.00 - 

14310 Službeni ručkova 257.50 358.50 212.00 
     

1,774.50 369.40 123.80 
 

2,367.80 727.90 

14410 Troškovi – sudskih rešenja  
  

2,475.00 
       

2,034.00 
 

4,509.00 - 

 

Ukupno 13,892.62 13,037.30 31,413.05 45,441.96 166.93 239.80 4,022.21 1,739.78 5,413.10 7,161.00 9,517.04 6,828.19 64,424.95 74,448.03 
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Kod Opis Javne Usluge 
Vatrogasci i 
Inspekcija 

Kancelarija za 
Zajednice 

Poljoprivreda Ekonomija Katastar i Geodezija  Ukupno Ukupno 

  Tabela B 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 

13141 
Dnevnica putovanja u 
inostranstvu          104.00        

      
138.00                

         
242.00  

                     
-    

13310 Troškovi Interneta     
          
50.58  

            
27.51                  

           
50.58  

               
27.51  

13320 
Troškovi mobilnih 
telefona   

             
15.98  

        
985.18  

            
20.97                  

         
985.18  

               
36.95  

13440 
Razne intelektualne i 
savetodavne usluge                      

             
60.00    

           
60.00  

                     
-    

13450 
Usluge štampe – ne 
marketing  

         
241.11    

          
57.28    

       
241.11    

       
270.98    

         
241.11    

            
241.11    

      
1,292.70  

                     
-    

13460 
Ostale ugovorene 
usluge       1,000.00  

        
3,240.00          

     
1,851.25  

    
12,575.00      

           
275.40    

      
3,126.65  

        
15,815.00  

13470 Tehničke usluge                        
                 
98.00                   -    

               
98.00  

13480 Troškovi za članstvo       
       
2,000.00          

     
1,000.00  

       
2,000.00      

      
1,000.00  

          
4,000.00  

13490 Pogrebni troškovi      5,700.00  
      
36,200.00                      

      
5,700.00  

        
36,200.00  

13501 
Nameštaji (manje od 
1000 euro)     

        
120.00                    

         
120.00  

                     
-    

13610 Opremanje kancelarije           
       
50.90  

       
774.30  

           
52.00  

        
432.55  

          
270.00  

           
959.80    

      
2,166.65  

             
372.90  

13640 Opremanje higijene     
        
102.00        

         
74.40            

         
176.40  

                     
-    

13780 Gorivo za vozila         203.63  
           
186.04  

        
416.70  

          
726.19  

      
177.64  

     
170.90  

       
394.39  

         
201.83  

        
183.03  

            
36.29  

           
235.13  

               
291.05  

      
1,610.52  

          
1,612.30  

13950 Registracija vozila            30.00    
        
160.00        

         
30.00    

          
60.00  

            
30.00      

         
280.00  

               
30.00  

13951 Osiguranje vozila         247.80    
        
927.48        

       
247.80    

        
339.42    

           
100.30    

      
1,862.80  

                     
-    

14010 
Održavanje i popravka 
vozila         413.50  

           
107.00  

        
317.50  

          
646.00  

      
716.00    

       
965.00  

           
50.00    

          
232.00      

      
2,412.00  

          
1,035.00  

14020 Održavanje zgrada           69.42    
          
98.98        

         
32.20    

          
83.90    

            
171.00    

         
455.50  

                     
-    

14032 
Održavanje lokalnih 
auto puteva    22,075.07  

      
28,994.11                      

    
22,075.07  

        
28,994.11  

14210 Reklame i konkurs   
             
50.00                                       -    

               
50.00  

14220 Objave štampe                  
          
76.00        

           
76.00  

                     
-    

14230 
Troškovi za javno 
informisanje     

          
90.00                    

           
90.00  

                     
-    

14410 
Troškovi – sudskih 
rešenja                 

     
1,168.04  

          
150.00      

      
1,168.04  

             
150.00  

       30,084.53  
      
68,793.13  

     
3,325.70  

       
3,420.67     1,272.75  

     
221.80  

    
4,640.32  

    
12,878.83  

     
3,584.05  

       
2,718.29  

        
2,042.74  

               
389.05  

    
44,950.09  

        
88,421.77  
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Kod Opis Urbanizam 
Zdravstvo i Socijalna 

Zaštita 
Centar za Socijalni 

Rad 
Kultura, Omladina i 

Sport 
Obrazovanje Ukupno Ukupno 

  Tabela C 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 

13130 Troškovi službenog putovanja na Kosovu 
        

6,583.28 
 

6,583.28 - 

13131 Dnevnice putovanja na Kosovu  
         

6,382.78 - 6,382.78 
13310 Troškovi interneta 

        
262.00 266.94 262.00 266.94 

13330 Poštanski troškovi  
   

7.20 12.20 
     

12.20 7.20 
13430 Razne zdravstvene usluge  

  
60.00 40.00 

      
60.00 40.00 

13450 Usluge štampe – ne marketing  241.11 
 

48.00 
 

146.00 
 

241.11 
   

676.22 - 

13460 Ostale ugovorene usluge  
  

25,000.00 41,328.00 
  

60.00 3,336.30 
 

3,060.80 25,060.00 47,725.10 

13509 Ostale opreme (manje od 1000 euro) 
      

740.00 
 

355.00 194.00 1,095.00 194.00 

13510 Nabavka knjiga i umetničkih dela 
        

99.00 99.00 99.00 99.00 

13610 Opremanje kancelarije  88.00 86.00 1,453.40 1,061.00 411.82 
 

1,862.80 303.50 1,060.73 3,144.76 4,876.75 4,595.26 

13620 
Snabdevanje hrane i pića (ne službeni 
ručkova)  

  
624.00 97.50 

  
143.10 187.05 2,326.71 1,727.70 3,093.81 2,012.25 

13630 Medicinsko opremanje  
  

4,538.55 17,502.85 
      

4,538.55 17,502.85 

13640 Opremanje higijene  
   

299.10 
 

138.10 
 

91.00 1,199.45 394.95 1,199.45 923.15 

13720 Nafta za centralno grejanje  
   

5,820.85 1,124.76 1,213.84 
    

1,124.76 7,034.69 

13730 Ulje za grejanje  
         

469.00 - 469.00 

13760 Drva 
   

2,388.00 
   

597.00 
 

1,194.00 - 4,179.00 

13770 Gorivo za agregat  
         

120.42 - 120.42 

13780 Gorivo za vozila 167.43 165.55 11,114.02 6,611.59 282.14 140.50 210.21 193.89 184.48 57.88 11,958.28 7,169.41 

13810 Avans za sitne pare (petty cash) 
  

1,000.00 1,000.00 300.00 300.00 
  

4,850.00 5,450.00 6,150.00 6,750.00 

13950 Registracija vozila  
  

345.00 280.00 
  

125.00 105.00 
  

470.00 385.00 

13951 Osiguranje vozila  100.30 
 

658.95 623.09 771.02 
 

976.96 268.96 
  

2,507.23 892.05 

14010 Održavanje i popravka vozila  
  

2,398.00 5,903.00 
 

695.00 707.00 688.00 
 

137.00 3,105.00 7,423.00 

14020 Održavanje zgrada  
      

1,986.94 1,886.56 161.25 
 

2,148.19 1,886.56 

14023 Održavanje škola  
        

2,588.46 2,163.71 2,588.46 2,163.71 

14024 Održavanje zdravstvenih objekata  
  

15,264.39 21,687.83 
      

15,264.39 21,687.83 

14040 Održavanje Informativne Tehnologije  
        

50.00 
 

50.00 - 

14050 Održavanje nameštaja i opreme  
        

753.00 750.00 753.00 750.00 

14310 Službeni ručkova  
  

93.70 
   

150.00 234.00 552.00 
 

795.70 234.00 

  
 

596.84 251.55 62,598.01 104,650.01 3,047.94 2,487.44 7,203.12 7,891.26 21,025.36 25,612.94 94,471.27 140,893.20 

  Tabela A+B+C 
          

203,846.31 303,763.00 

  Upoređenje 2021/2020                     49.02   
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3.4 Robe i Usluge prema ekonomskom kodu 
 

Kod Opis 2020 2021 Razlika Upoređenje na % 

13130 Troškovi službenog putovanja na Kosovu 6,583.28  0.00  (6,583.28) (100.00) 

13131 Dnevnica putovanja na Kosovu  0.00  6,382.78  6,382.78  #DIV/0! 

13141 Dnevnica putovanja u inostranstvu  242.00  0.00  (242.00) (100.00) 

13310 Troškovi interneta  378.58  420.45  41.87  11.06  

13320 Troškovi mobilnih telefona  2,894.61  2,245.24  (649.37) (22.43) 

13330 Poštanski troškovi  400.20  294.20  (106.00) (26.49) 

13420 Troškovi zastupanja i advokata  217.88  144.00  (73.88) (33.91) 

13430 Razne zdravstvene usluge  60.00  40.00  (20.00) (33.33) 

13440 Razne intelektualne i savetodavne usluge 2,922.86  800.00  (2,122.86) (72.63) 

13450 Troškovi štampe – ne marketinga 3,505.40  1,695.80  (1,809.60) (51.62) 

13460 Ostale ugovorene usluge  29,666.24  63,540.10  33,873.86  114.18  

13470 Tehničke usluge  0.00  294.00  294.00  #DIV/0! 

13480 Troškovi članstva  8,000.00  14,431.20  6,431.20  80.39  

13490 Pogrebni troškovi  5,700.00  36,200.00  30,500.00  535.09  

13501 Nameštaji (manje od 1000 euro) 380.00  0.00  (380.00) (100.00) 

13509 Ostale opreme (manje od 1000 euro) 3,834.48  6,920.00  3,085.52  80.47  

13510 Nabavka knjiga i umetničkih dela  99.00  99.00  0.00  0.00  

13610 Opremanje kancelarije  9,641.78  6,825.70  (2,816.08) (29.21) 

13620 Snabdevanje hrane i pića (ne službeni rukova) 4,179.56  10,317.60  6,138.04  146.86  

13630 Medicinska oprema  4,538.55  17,502.85  12,964.30  285.65  

13640 Snabdevanje higijene 1,375.85  923.15  (452.70) (32.90) 
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13720 Nafta za centralnog grejanje 9,560.46  13,068.69  3,508.23  36.70  

13760 Drva 1,680.00  4,179.00  2,499.00  148.75  

13770 Gorivo za agregat 76.27  120.42  44.15  57.89  

13780 Gorivo za vozila 16,913.11  11,377.42  (5,535.69) (32.73) 

13810 Avans za sitne pare (petty cash) 6,450.00  7,250.00  800.00  12.40  

13950 Registracija vozila 1,140.00  625.00  (515.00) (45.18) 

13951 Osiguranje vozila  5,748.26  1,560.38  (4,187.88) (72.85) 

14010 Održanje i popravka vozila  9,767.50  11,347.00  1,579.50  16.17  

14020 Održavanje zgrada  16,009.98  28,900.27  12,890.29  80.51  

14023 Održavanje škola  2,588.46  2,163.71  (424.75) (16.41) 

14024 Održavanje zdravstvenih objekata  15,264.39  21,687.83  6,423.44  42.08  

14032 Održavanje lokalnih auto puteva 22,075.07  28,994.11  6,919.04  31.34  

14040 Održavanje Informativne Tehnologije  50.00  0.00  (50.00) (100.00) 

14050 Održavanje nameštaja i opreme  947.00  790.00  (157.00) (16.58) 

14210 Reklame i konkurs 0.00  50.00  50.00  #DIV/0! 

14220 Objava štampe  626.00  992.20  366.20  58.50  

14230 Troškovi za javno informisanje  1,489.00  0.00  (1,489.00) (100.00) 

14310 Službeni ručkova 3,163.50  961.90  (2,201.60) (69.59) 

14410 Troškovi – sudski rešenja  5,677.04  150.00  (5,527.04) (97.36) 

  Ukupno 203,846.31  303,763.00  99,916.69  49.02  

 

Upoređenje 2021/2020 na postotku 49.02  
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Grafički prikaz izveštaja za Robe i Usluge prema ekonomskom kodu Januar – Mart 2021/2020 i njihovo upoređenje na postotak  
 

 
 

3.5 Opštinske Usluge  

 

  Struja   (13210) Voda (13220) Otpad (13230) 
Telefon i Internet 

13250 
Ukupno Ukupno 

Godina 
2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 2020 2021 

Javne Usluge 25,800.90 32,333.10 1,013.93 391.32 900.09 1,277.55     27,714.92 34,001.97 

Zdravstvo 2,087.07 14,045.45 1,379.74 1,967.71 1,293.88 441.82 176.76 117.84 4,937.45 16,572.82 

Centar za Socijalni Rad 235.52 251.30   24.42 42.08 105.20 40.99   318.59 380.92 

Obrazovanje i Nauka 6,587.20 6,187.84 1,207.14 5,088.22 1,059.33 1,186.19 120.95 154.68 8,974.62 12,616.93 

Ukupno 34,710.69 52,817.69 3,600.81 7,471.67 3,295.38 3,010.76 338.70 272.52 41,945.58 63,572.64 

  52.17   107.50   -8.64   -19.54   51.56   

 

 

Direktor za Budžet i Finansije : Afrim Limani  ____________________________________ 
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Za izveštajni period, Komitet za Reviziju razmatrao je izveštaje interne revizije i godišnji izveštaj 
generalnog revizora za 2019. godinu. 

Takođe, Komitet za Reviziju održao je četiri sednice na kojima su razmatrane različite tačke u skladu 
sa programom i planom rada za 2020. godinu. 
 
Na svim sastancima vođen je zapisnik na kome su zabeležene sve rasprave članova komiteta za 
reviziju i direktora dotičnih odeljenja, učesnika tih sastanaka. Takođe u vec ́ini sednica učestvovao je 
direktor odeljenja za budžet i finansije g. Afrim Limani. Takođe, u zapisnicima sa sastanaka doneti su 

zaključci sa ovih sastanaka koji su preporučeni opštinskim odeljenjima da uzmu u obzir. 
 

1. Prvi sastanak 
 
Održan je 29.06.2020 sa sledećim tačkama dnevnog reda: 

 
1. Razmatranje Izveštaja interne revizije Kancelarije za Nabavke; 

2. Razmatranje Izveštaja revizije Odeljenja za Geodeziju, Katastar i Imovinu; 

3. Razno: 

Ovaj radni sastanak je održan u punom sastavu komiteta za reviziju. Takođe je na ovom radnom 
sastanku učestvovao službenik kancelarije za nabavke g. Astrit Mullabazi, direktor odeljenja za 
geodeziju, katastar i imovinu, g. Afrim Oruqi. 
Na ovom sastanku su razgovarali; Sead Rama, predsedavajući komiteta, Fllanza Popaj, član komiteta, 
Sehad Boshnjaku, član komiteta, Skender Hamza, član komiteta, Mirsad Shala član komiteta, 

službenik kancelarije za nabavke, Astrit Mullabazi, direktor odeljenja za geodeziju, katastar i 
imovinu, g. Afrim Oruqi, kao i revizor jedinice za internu reviziju Ruzhdi Kabashi. 
 
Takođe je utvrđeno zapisnikom sa ovog prvog zasedanja: 
PREPORUKE: Kancelarije za nabavke - preporuke iz prethodne godine za ovu kancelariju bile su 6, 
od kojih su 3 preporuke u potpunosti adresirane, a 3 preporuke delimično adresirane. 
NALAZI: Kancelarija za nabavke - Nalazi su nedovoljna koordinacija sa rukovodiocima projekata, što 
je pokazalo slabosti projekata koji su morali da dobiju potrebnu dokumentaciju u skladu sa 
zahtevima građevinskog zakona, gde se mora pribaviti građevinska dozvola, inspekcijski nadzor 
tokom izvršenje i na kraju pružiti upotrebnu dozvolu, kao i dodeljivanje visoke vrednosti ispred mere 
i pre računa. 
ZAKLJUČAK: Kancelarija za nabavke potpuno adresiranje nekih preporuka povec ́ava rizik od 

nepridržavanja uslova i kriterijuma koji proizilaze iz potpisanih ugovora i preuzimanja obaveza bez 
obezbeđivanja dovoljne raspodele budžeta za pokrivanje obaveza. 
PREPORUKE: Odeljenja za geodeziju, katastar i imovinu - preporučujemo da revidirano odeljenje 
obezbedi da budžetsko odeljenje prilikom planiranja prihoda uzme u obzir sve relevantne 
informacije, uključujuc ́i realizaciju prihoda tokom prethodnih godina, da ima uticaja na realizaciju 
prihoda. 
NALAZI: Odeljenja za geodeziju, katastar i imovinu - Prihodi planirani za 2020. godinu iznosili su 
25.000,00 €, dok su realizovani prihodi za period januar - april iznosili 5.162,00 €, realizacija u 
procentima iznosila je 20,65%. Prema izveštaju službenika za prihode dotičnog odeljenja, ostvareni 
prihodi za period januar - april godine iznosili su 5.033,00 €. 
ZAKLJUČAK: Odeljenja za geodeziju, katastar i imovinu - Revidirano Odeljenje uspostavilo je 
kontrolu prihoda, ali kontrole kao takve zahtevaju dalja poboljšanja, posebno u obezbeđivanju 
poštene baze podataka i povećanju prihoda, osiguravajuc ́i da stranke na zahtev izvršavaju svoje 
obaveze prema opštini . 
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2. Drugi sastanak 
 

Održan je 08.07.2020 sa sledećim tačkama dnevnog reda:  
 

1. Razmatranje izveštaja revizije Odeljenja za Kulturu, Omladinu i Sport, 
2. Razno. 
 
Prisustvovali su: Sead Rama, predsedavajući komiteta za reviziju, Fllanza Popaj član, 
Sehad Boshnjaku član, Skender Hamza član, Mirsad Shala član, Ruzhdi Kabashi revizor jedinice za 
internu reviziju. 
Ovom sastanku je prisustvovao i službenik za kulturu, omladinu i sport u opštini Orahovac, 
gospodin Šedat Ukaj. 
 

Ciljevi ove revizije bili su: 
1..Prikupljanje sopstvenih prihoda prema planu; 
2..Inkasiranje poreza za korišc ́enje hala, stadiona (sportskih terena), opreme, ulaznica i članstva u 
biblioteci; 
3. Troškovi; Upravljanje subvencijama; i procena rizika i identifikacija rizika. 
 

U nastavku ćemo nastaviti sa kratkim rezimeom rezultata i nalaza ovog revizorskog izveštaja. 
Prikupljanje sopstvenih prihoda u ovom odeljenju vrši se prema porezima utvrđenim opštinskom 
pravilnikom na snazi. 
Broj 1 odnosi se na nedostatke u upravljanju prihodima, jer u informacijama obelodanjenim iz dokaza 
o finansijskim izveštajima i godišnjim prihodima za prethodne godine 2017, 2018, 2019 i tromesečnom 
izveštaju 2020. godine nije bilo naplate prihoda od korišc ́enja velike sale , mala sala, upotreba 

ozvučenja kao i prodane ulaznice za upotrebu velike sale, prodaja ulaznica za prikazivanje filmova 
itd. Ovde imamo kolekciju samo od članstva u biblioteci za čitanje knjiga za godinu dana, gde su, 
prema planovima koje je napravilo odeljenje, prihodi u ovom sektoru mali i krec ́u se od 20% do 27% 
planiranja prihoda. Takođe tokom testiranja utvrđeno je da nije bilo dnevnih, nedeljnih, mesečnih i 
godišnjih izveštaja o prihodima i nije bilo dokaza ili registra prihoda iz ove odeljenja za druga polja 
prihoda. Iz ovoga se preporučuje da odeljenje ima registar u pisanom obliku za prihode definisane 
pravilnika. 

 
Sehad Boshnjaku - Pozdrav prisutnima. Prvo imam primedbu za direktorku kulture, omladine i sporta koja, 
iako je imala poziv za učešće na ovom sastanku, nije došla, ne znajući razloge nedolaska na ovaj sastanak. 

Mislim da mi je kao šef ove odeljenja mogla dati više odgovora o pitanjima pokrenutim u ovoj reviziji. 
Izvinjavam se predstavnici odeljenja koja je prisutna, ali mislim da bi nam ona više pomogla u ovom 
pogledu. U vezi sa prvim pitanjem koje je revizor pronašao, mislim da bi dotično odeljenje u tom pogledu 
trebalo da učini više i da u budućnosti ojača kontrolu prihoda u ovom odeljenju i održi pisani registar prihoda 
u ovom odeljenju. Takođe želim da se povežem sa preporukom internog revizora da odeljenje u narednim 

godinama napravi bolje planiranje prihoda, jer ovaj mali procenat naplate prihoda nije u dobrom srazmeru sa 

planiranjem prihoda. 
Sead Rama - Hvala Sead, takođe se slažem sa vama o nerazumnom odsustvu direktora odeljenja za kulturu, 
omladinu i sport jer je ona šef ovog odeljenja i da bi se na pitanja pokrenuta u ovom izveštaju odgovorilo 
mnogo bolje i bolje će se informisati o njima. 
Mirsad Shala - Pozdrav svim prisutnima, želim da se malo povežem u ovom trenutku. Ne želeći da 
opravdam zašto prihodi i planiranje nisu proporcionalno pravolinijski, želim da napravim rezime sa ovom 
tačkom, jer kao što je pomenuto u broju 1, slažem se sa govornikom da dotično odljenje mora imati pisani 
registar ili periodični izveštaji o prihodima iz različitih odeljenja. Da razjasnim nekoliko pitanja. Porezi iz 
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ovog odeljenja utvrđeni opštinskim propisima su porezi koji se obično ne naplaćuju. Na primer, upotreba 
velike sale odnosi se na salu u domu kulture, verovatno bi nam to objasnio predstavnik odeljenja, ali u većini 
slučajeva ovaj porez se ne naplaćuje, jer u toj sali nema mnogo aktivnosti. U slučajevima kada tu ima 
aktivnosti od opštine Orahovac, organizacija proizašle iz rata ili od raznih omladinskih udruženja, ovo 
odeljenje ne prikuplja prihode jer, kako sam obavešten, dotično odeljejne ne prikuplja, jer neke nevladine 
organizacije imaju mali budžet i obično odeljenja ne podnesu zahtev za puštanje sale besplatno. Onda, kao 
što znate iz ovoga, u domu kulture bilo je to dugo vremena, koliko se sećam nije bilo aktivnosti ili plaćene 
emisije da bi odlejenje moglo da sakupi prihod od ulaznica, jer kao što znamo tamo se održavaju samo 
izborni skupovi stranke i da su ti skupovi izuzeti od plaćanja pravilnikom. Dakle, jedini izvor prikupljanja je 

je iz registracije ili članstva u biblioteci.  
Fllanza Popaj - Pozdrav svima. Želim da imam informacije o Sportskoj teretani, zašto odeljenje ne prikuplja 

sredstva od prodaje ulaznica iz ove teretane. 

Mirsad Shala - Zdravo još jednom, moram ponovo da se umešam u ovo pitanje. Po završetku sportske 
teretane u Orahovcu, odeljenje za kulturu, omladinu i sport podnela je zahtev za izradu pravilnika za sportsku 
teretanu, a Pravna kancelarija u kabinetu gradonačelnika je izradila propis koji je usvojen sve procedure.i 

konačno ga je odobrila Skupština opštine Orahovac. Ovim pravilnikom su definisani svi uslovi i procedure 
za sportske klubove i građane opštine koji žele da koriste teretanu. To uključuje upravljanje teretanom , 

održavanje itd. Međutim, u nedostatku osoblja, odeljenje je imenovala nadzornike u teretani dok ne dobije 
potvrdu od nadležnog ministarstva da dozvoli razvoj procedura regrutovanja za završetak osoblja u teretani. 
Takođe su u ovom pravilniku definisani cenovnik za klubove unutar i izvan opštine, uslovi korišćenja za 
treninge klubova, rasporedi, cenovnik oglasa, itd. 

Shedat Ukaj - pozdrav svima. Kao što je govornik opisao i opravdao, uveravam vas da odeljejne za kulturu, 
omladinu i sport ne može da naplati neke poreze u skladu sa pravilnikom, jer se u većini slučajeva različiti 
subjekti besplatno prijavljuju za korišćenje sala u domu kulture, jer u većini slučajeva sprovode neke 
humanitarne aktivnosti radi svesti i unapređenja mladih. 
Sead Rama - Hvala svima na doprinosu datom po ovom pitanju, pa prelazimo na identifikaciju, usklađivanje 
i loše usaglašavanje troškova sa pitanjem 2. Ovde nalazimo da odeljenje nije uspostavila dobre kontrole u 

upravljanju troškovima, kao ni u upravljanju i izveštavanju o neizmirenim obavezama. Ovde se primećuje da 
rukovodstvo ne vodi evidenciju periodičnih izveštaja o troškovima i nema evidenciju za upoređivanje i 
usklađivanje troškova sa opštinskim službenikom za troškove. Iz ovoga se preporučuje da dotična uprava 
vodi tačne evidencije i periodične i godišnje izveštaje o troškovima. 
Fllanza Popaj - Pozdrav svima. Na osnovu onoga što je predstavljeno u izdanju 2, mislim da bi dotična 
uprava i uprava trebalo da vode evidenciju i povećaju transparentnost što je više moguće. Zbog toga mora 
voditi tačnu evidenciju o troškovima, kao i periodične izveštaje o troškovima, tako da u budućnosti ne bude 
takvih nalaza. 

Sead Rama - Hvala. Želim da se povežem sa pitanjem 2, jer kao što svi znamo da svi troškovi uprave 
moraju biti evidentirani. Stoga se nadam da bi u narednim godinama dotična odeljenja trebalo da ispuni ovu 
preporuku i da se ubuduće ne bi trebalo susretati sa ne vođenjem izveštaja ili evidencije o izvršenim 
troškovima, na kraju je novac poreskih obveznika opštine Orahovac i trebalo bi da bude bolja odgovornost i 

bolje upravljanje javnim novcem. 

Dakle, ako niko nema šta da doda ovom pitanju, nastavio sam sa pitanjem 3. Ovo je povezano sa uslovima i 
kriterijumima za dodelu subvencija. U ovom slučaju tokom ispitivanja nije bilo nalaza. Ovde se 
preporučenom odeljenju preporučuje nadgledanje sistema kako bi se formirao projekat za identifikaciju, 
procenu i upravljanje rizicima, kako bi se osiguralo da kontrola rizika bude pod kontrolom kako bi se 

mesečno u pisanoj formi izveštavalo o visokom upravljanju. 
Sehad Boshnjaku - Pozdrav svima još jednom, želim da imam informacije o ovim subvencijama koje daje 
ovo odeljenje, kako je postupak koji dolazi do korisnika subvencije. 

Sead Rama - Poštovani članovi komiteta za reviziju, ovim je završen sastanak komiteta, hvala vam na 
vašem učešću i vašoj posvećenosti na ovom sastanku, vidimo se na sledećim sastancima.  
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3. Treći Sastanak 
 

Održan je 18.09.2020 sa sledećim tačkama dnevnog reda: 
 

1. Razmatranje i odobravanje zapisnika sa prethodnog sastanka; 
2. Razmatranje izveštaja revizije o finansijskim pregledima opštine Orahovac za 

2019; 
3. Razno. 
 
Prisustvovali su: predsedavajući Sead Rama, Fllanza Popaj, član, Sehad Boshnjaku, član, Skender 
Hamza, član, Mirsad Shala, član, Binak Krieziu, direktor jedinice za reviziju. Na ovom sastanku bili su 
prisutni direktor odeljenja za budžet i finansije g. Afrim Limani. 
 

Predsednik komiteta g. Sead Rama nakon predstavljanja dnevnog reda, je takođe govorio o revizorskim 
mišljenjima i preporukama za Izveštaj za 2019. godinu. 
Što se tiče ovog izveštaja, napravljen je rezime, gde se kao rezultat pokazalo da je ispitivanje finansijskih 
izveštaja obavljeno u potpunosti u skladu sa međunarodnim standardima vrhovnih revizorskih institucija 
SNISA, revizija je uglavnom usredsređena na finansijske izveštaje, finansijsko upravljanje, kontrola i 
sprovođenje preporuka. Zaključak za godišnje finansijske izveštaje, gde se primećuje da su neke pozicije 
ispravljene nakon sugestija revizije, gde su godišnji finansijski izveštaji u potpunosti u skladu sa važećim 
pravilima i standardima, sa izuzetkom pogrešne klasifikacije rashoda između različitih ekonomskih 
kategorija. Zaključak MFK, opštinsko rukovodstvo je primenilo brojne interne kontrole kako bi osiguralo da 

sistemi pravilno funkcionišu kako bi se poboljšali ukupni učinci, ali i dalje postoji potreba za poboljšanjem 
organizacije i komunikacije struktura unutar opštine. Zaključak Što se tiče prethodnih preporuka, postoji 
napredak u primeni preporuka. Podaci za izveštaj o reviziji za 2019. godinu, neke preporuke su primenjene, a 
neke od njih se sprovode kako je napomenuo direktor. Nemodifikovano mišljenje sa naglaskom na materiju, 
prema revizorskom mišljenju, godišnji finansijski izveštaji za godinu koja se završila 31. decembra 2019. 
godine predstavljaju istinito i pošteno stanje u svim materijalnim aspektima, u skladu sa međunarodnim 
računovodstvenim standardima za javni sektor, prema gotovini zasnovano na računovodstvu. Dalji naglasak 
broja vredi napomenuti da se skreće pažnja na činjenicu da su troškovi u iznosu od 225.373,00 € plaćeni i 
evidentirani u neadekvatnoj kategoriji. Uplate u iznosu od 105.373,00 € izvršila je Trezor na osnovu sudskih 
odluka i izvršenja, dok je ostatak od 120.000,00 € pogrešno planiran. U pogledu finansijskog upravljanja i 

kontrole, ovo odražava detaljne aktivnosti revizije sistema prihoda i rashoda u budžetskim organizacijama. 
Zaključak o finansijskom upravljanju i kontroli, u vezi sa opštinom Orahovac, nabavke i dalje predstavljaju 

glavnu zabrinutost, propisi se ne sprovode, kontrole prihoda i rashoda ne sprovode se efikasno. Glavna 
područja u kojima je potrebno više poboljšanja su: primena memoranduma o razumevanju sa ministarstvima, 
robom i uslugama, naplata potraživanja i upravljanje imovinom. Konačni budžet u odnosu na početni 
povećan je za 1.394.360 €, kao rezultat prenosa prihoda iz prethodne godine, donacija i povećanja vladinih 
grantova za 1.000.000 € odlukom vlade. Dok je došlo do smanjenja finansiranja iz zaduživanja  za 73.839,00 
€. Opština je u 2019. godini potrošila 97% konačnog budžeta ili 14.688.602,00 €, uz poboljšanje od 5,5% u 
odnosu na 2018. Direktor je rekao da se većina preporuka sprovodi, takođe ste imali materijal, ali koliko sam 
mogao primetite, video sam da ovaj izveštaj ima mogućnosti za poboljšanje, ali ne zaboravite da napomenete 
da je ovaj izveštaj jedan od najboljih izveštaja u poređenju sa prethodnim godinama. Reč je vaša.  
Afrim Limani - Poštovani u vezi sa izveštajem o reviziji za 2020. godinu, mogu vam slobodno reći da ovaj 
izveštaj neće imati loše klasifikacije, jer smo uradili vrlo dobro planiranje kako ne bi ostavili prostora 
nacionalnom revizoru da nas pronađe pogrešno klasifikovane. Takođe sada pripremamo budžet za 2021. 
godinu, takođe ovde smo se pobrinuli da ne imamo loše klasifikacije. 
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Sehad Boshnjaku - Pozdrav svim prisutnima, u vezi sa izveštajem spoljnog revizora, o onome što je do sada 
rečeno i kako se čini da smo zadovoljni ovim izveštajem, ali moja preporuka je da tokom ove godine 
direktori opštinskih odeljenja, preporuke internog revizora treba više uzeti u obzir tako da onda kada je u 
pitanju spoljni revizor nemamo priliku da bilo šta promenimo. Takođe imam pitanje u vezi poreza na 
imovinu za bivša društvena preduzeća, ovde se pominje da je deo od 37.562,00 € prikupljen u 2019. godini. 
Skender Hamza - Pozdrav svim prisutnima, Vrlo dobro pomenut g. Sead Boshnjaku da posao internog 
revizora treba shvatiti ozbiljnije, kao i da interni revizori budu bučniji prema izvršnoj vlasti, jer je posao sa 

spoljnim revizorom završen. Predlažem da kao član komiteta za reviziju ove preporuke koje je izdao spoljni 

revizor ozbiljnije shvate interni revizor, izvršni direktor, a takođe i mi kao član revizorskog komiteta, tako da 
sledeće godine one neće biti ponovio. 
Binak Kryeziu - Pozdrav svim prisutnima, časni, ovo je izveštaj spoljnog revizora i mi kao služba interne 
revizije nemamo nikakve veze sa ovim izveštajem, mi kao unutrašnji revizor nakon nalaza dajemo preporuke 
revidiranim odeljenjima. Bilo bi mnogo razumnije da komitet za reviziju bude ažurniji u pogledu preporuka 
spoljnog revizora, ali verujem da ćemo zajedno sa komitetom za revziju eliminisati nalaze predstavljene u 
ovom izveštaju. Još jednom ponavljam da ove preporuke treba eliminisati, ali bilo bi dobro da se izveštaj i 
preporuke jedinice za internog revizora ne zanemaruju, kao ni plan ove jedinice. 

Sead Rama - samo u jednom broju se ne slažem sa vama draga, gde se navodi da interna revizija nema 
nikakve veze sa spoljnom revizijom, poštovani vi ste vodič izvršne vlasti, zato prvo napravite nalaze, pre 
[idite na eksterni revizor. Prema mom iskustvu, spoljni revizori su vam ugodniji jer je osnova uzeta iz interne 
revizije, a s obzirom na to da direktoru ne vraćaju odgovore o primeni preporuka, na nekim sastancima smo 
imali i neke direktore rekli su nam da su vam odgovorili, ali mi ćemo o ovom pitanju ionako razgovarati na 
sastanku jer su oni veoma važni. 
Skender Hamza - Ono što sam želeo da kažem je da sam svestan da smo mi kao komitet za reviziju 

pozvaniji da pomognemo kancelariji interne revizije, kažem da ovo ne treba uzeti g. Binak Krieziu da imamo 
nešto protiv njega, ali moje pitanje je da je ove preporuke koje je dao spoljni revizor, 14 onakve kakve jesu, 
direktor je napomenuo da neke nisu nadležnost odeljenja da se menjaju, već vi kao interna revizija U 
kancelariji je predvideo ove preporuke, prosledio je ove nalaze odeljenjima, tako da ne dođu do spoljnih 
revizora, pa su interni revizori dali bilo kakvu vrstu upozorenja. 

Binak Kryeziu - Direktor je napomenuo da je formirana komisija za sprovođenje preporuka nacionalne 
službe za reviziju, ova komisija je funkcionalna i radi. Poštovani, jedinica za unutrašnju reviziju vrši reviziju 
prihoda i rashoda unutar opštine, dok spoljni revizori revidiraju finansijske izveštaje, sa njima sarađujemo 
tokom njihove revizije, jer nas oni pitaju za naše izveštaje, a nakon naših izveštaja obavljaju posao. 
Mirsad Shala - Pozdrav svima, direktor prve čestitke za ovaj izveštaj koji vam je došao kao najbolji izveštaj 
do sada. Ono što sam želeo da kontaktiram sada je sa jedinicom za internog revizora, izdanje B3 navodi da 
jedinica za reviziju interno van ukupno je dato 57 preporuka za 2019. godinu, oko 50% ih je sprovedeno, a 

ostalo je u procesu. Prema eksternom revizoru, ovo je veoma teško potvrditi, s obzirom da je 10 od 12 
revizija sprovedenih u 2019. godini nedostajao akcioni plan upravljanja za sprovođenje preporuka iz 
izveštaja internog revizora. To znači da ih rukovodstvo ili nije shvatilo ozbiljno  ili ih nije poslalo na 
aktivnost interne revizije u vezi sa preporukama koje su date od strane unutrašnje revizije. Poštovani 
gospodine. Da li luke imaju bilo kakve planove u kojima ispunjavaju preporuke unutrašnjeg revizora.  
Afrim Limani - Jednom ću odgovoriti g. Sead Boshnjaku da je njegovo pitanje privuklo moju pažnju, 
poštovao je potraživanja u opštini Orahovac koliko je vama poznato od poreza na imovinu, poreza na 
poslovanje, zakupnine i tu i tamo sa bilo kog nepravilnog, ali neredovnog računa, tako da su ovo redovni 

prihodi opština i obračunavaju se kao deo potraživanja. Kada smo preuzeli vlast, potraživanja po osnovu 
poreza na imovinu iznosila su 1.400.000,00 €, veliki iznos i u potpunosti revizor ima pravo da napiše šta god 
želi. Sada su se potraživanja smanjila u iznosu od 1.200.000,00 €, zahvaljujući maksimalnoj posvećenosti 
zaposlenih u sektoru poreza na imovinu i mene, jer nikog ne ostavljamo neplaćenim, stoga smo u dobrom 
trendu otplate ovih dugova. Među ovim računima koji stvaraju složeniju situaciju imamo potraživanja od 
bivših društvenih preduzeća koja su sada privatizovana, a sada je KPA odgovorna za ove dugove. Mi smo 
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kao direktor obavili sav posao koji nam pripada, stalno mu šaljemo papire. Njihov ukupan dug je otprilike 
oko 300.000,00 €. Ove godine smo pripremili slučajeve i poslali ih izvršitelju, sada nam ostaje da sačekamo 
rezultate. Povodom pitanja g. Misad Shala, časni, stalno sam vodio društvene rasprave čak i po službenoj 
dužnosti sa službenicima jedinice za unutrašnju reviziju, čak se ni u prvom mandatu još uvek ne slažem sa 
njihovom strategijom delovanja, razlog je taj što smo mi 2020. godine i oni u svoj plan uključuju reviziju 
2019. godine, ovo za mene nije prihvatljivo jer je izveštaj za 2019. godinu prošao i još uvek se bave 
prošlogodišnjim izveštajem. Ali ovi kao jedinica opravdavaju se da plan dobijaju od nekoga drugog, ali 
mislim da bi njihov plan trebalo da se zasniva na propisu ili zakonu Ministarstva finansija, ako da, zašto je 
onda revizor nacionalne kancelarije to utvrdio kao pronađen. Oni su izjavili da: Predsednik treba da obezbedi 
da se godišnji plan revizije više usredsredi na procese u tekućoj godini, tako da se to nalazi za jedinicu za 
unutrašnju reviziju. Dakle, poštovani članu revizorske komisije, verujem da je vaš posao da se usredsredite 
na ovih 14 preporuka, obratili smo se tim preporukama u odeljenja, neke od ovih preporuka su sprovedene, 
neke su u proceduri i očekujemo većinu preporuka da se primeni. a u izveštaju sledeće godine više neće biti.  
Binak Kryeziu - Što se tiče onoga što revidiramo nekoliko meseci prethodne godine, jedinica za unutrašnju 
reviziju sastavlja godišnji plan, a zatim ga šalje predsedniku i predsedniku komiteta za reviziju, u ovom 
planu podnose se reviziji koja treba da se obavi sledeće godine. U ovom planu je predstavljeno 8 ili 10 
revizija koje će se obaviti, naveden je i obim kada će biti revidiran, u ovom planu je vrlo jasno rečeno da se 
revizija vrši u februaru, a revizija za šest meseci prošle godine je planirano i uzimamo uzorke iz 6 
prošlogodišnjih mesečnih i dvomjesečnika tekuće godine, jer smo u tekućem mesecu februaru. Ovaj plan 
potpisuju predsenik i predsednik komiteta za reviziju. Ali mislim da su spoljni revizori, iako sam vam 

objasnio kako se radi plan interne revizije, ali mislim da nisu razumeli i želeli su da napišu nešto što ne ostaje 
a da ništa nisu rekli, tako da ovaj nalaz nema osnovu. 
Sehad Boshnjaku - Pokrenuli smo to pitanje radi saradnje, ali ako ga posmatramo kao internu reviziju i 
eksternu reviziju privatnih preduzeća, interna revizija je vodič za više rukovodstvo. Dakle, ako postoji 
potreba za jedinicom za reviziju bez razmatranja akcionog plana da se obavi revizija, a zatim obavesti 
predsedavajućeg o svim nalazima, mi znamo da ovde postoji majstor za sve direktore. Dok u privatnim 
preduzećima kada se vrši spoljna revizija, on mora da potpiše ugovor sa revizorom najkasnije do 1. 
septembra, tako da će nastaviti sa revizijom tekuće godine u narednoj godini. Stoga se slažem sa g. Binak 
Kryeziu kada kaže da u februaru ne mogu naći uzorke. 
Skender Hamza - Ono što me zanima je, spomenuo sam ranije, ovih 14 preporuka koje je izdao spoljni 
revizor ili su poslužile onako kako ih je interni revizor našao predsedavajućem u njegovom izveštaju 6 
meseci ili godinu dana, jer je interna revizor je savetnik gradonačelnika. Uzimam primer, a takođe 
postavljam pitanje direktoru, kako navodi nalaz: Predsednik mora da obezbedi da se izvršenje isplat a vrši u 
skladu sa rokovima utvrđenim pravilnikom MF, prioritet mora biti dat obaveze prenetih iz prethodne godine i 
one sa dužim periodom čekanja. Da li je unutrašnji revizor predstavio ovu preporuku predsedniku i rekao mu 
da je treba poništiti jer će biti utvrđena od strane spoljnog revizora, pa imate li bilo kakva dokumenta koja 
opravdavaju da ste ovu preporuku predstavili predsedniku. Verujem da ova preporuka više neće biti onakva 
kakva se nalazi u izveštaju za 2020. godinu, jer je to nešto što se može poboljšati. 
Afrim Limani - Što se tiče ove preporuke, imamo projekat sa USAID -om pod nazivom TIME, gde smo 

među 6 opština izabrani kao najbolji u kojima smo dobili donaciju za bolje upravljanje, upravo u ovome što 
ste naglasili imamo i primedbe na ovaj program USAID -a. Sad ne znam šta da kažem zašto je došlo do 
ovoga, da li je to nedostatak koordinacije aktivnosti između kancelarije za nabavke i odeljenja za finansije i 
drugih odeljenja, za sebe sam ovo prvi put čuo, iskreno vam kažem , ali nisam znao da sve mora da planira 
kancelarija za nabavke. Na primer, iz kategorije roba i usluga plaćaju se usluge Caritasa ili kompanije koja se 
bavi održavanjem i čišćenjem, zna da to treba da bude u planu nabavki, ali ugovori male vrednosti za koje 
nisam znao da treba da se planiraju, ovo smo sada naučili. 
Sead Rama - Poštovani članovi komiteta za reviziju, ovim je završen sastanak ovog komiteta, hvala vam na 
vašem učešću i vašoj posvećenosti na ovom sastanku, vidimo se na sledećim sastancima.  
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4. Četvrti Sastanak  
 
Održan je 13.10.2020 sa sledećim tačkama dnevnog reda: 
 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka; 
2. Razmatranje izveštaja interne revizije odeljenja za ekonomiju, razvoj i turizam; 
3. Razmatranje izveštaja interne revizije odeljenja za opštinske javne usluge; 
4. Razno. 

 

Prisustvovali su: predsedavajući Sead Rama, Fllanza Popaj, član, Sehad Boshnjaku, član, Skender 
Hamza, član, Mirsad Shala, član, Binak Krieziu direktor jedinice za reviziju. Ovom sastanku su 
prisustvovali direktor odeljenja za budžet i finansije g. Afrim Limani, direktor odeljenja za 
ekonomiju, razvoj i turizam g. Artan Asllani, direktor odeljenja za opštinske javne usluge, g. Perparim 
Krasniqi. 
 

Na ovom sastanku razgovarali su; Sead Rama, predsedavajući komiteta, Fllanza Popaj, član komiteta, 
Sehad Bošnjaka, član Komiteta, Skender Hamza, član Komiteta, Mirsad Shala, član Komiteta, direktor 
odeljenja za budžet i finansije g. Afrim Limani, direktor odeljenja za ekonomiju, razvoj i turizam g. 
Artan Asllani, direktor odeljenja za opštinske javne usluge, g. Perparim Krasniqi. 
 
Ciljevi ove revizije su: Prikupljanje i realizacija prihoda od zakupnine i poslovne delatnosti, godišnje 
naknade i naknade za poslovanje pravnih lica, obezbeđivanje opštinske imovine, mesečne takse i 
upravljanje, evidentiranje i održavanje imovine. 
 

Delokrug revizije je druga polovina 2019. godine i period januar - maj 2020. godine, uključujući sve 
dokumente koji se odnose na identifikaciju prihoda, evidencije, evidencije, isplate i usaglašavanja. Ciljevi 
ove revizije su: Prikupljanje i ostvarivanje prihoda od zakupnine i poslovne aktivnosti, poreza i godišnjih 
naknada za poslovanje pravnih lica, obezbeđivanje opštinske imovine, mesečni porezi i upravljanje, 
evidentiranje i održavanje imovine. Prelazimo na rizik, u unutrašnjim kontrolama od strane menadžmenta u 
vezi sa budžetom i finansijama možemo da izložimo opštinu neprekidnim rizicima i greškama. Rizici koji su 
izloženi odeljenju za ekonomiju i razvoj su: Neodržavanje kompletnog registra imovine, neuspeh 
uspostavljanja komisije za registraciju i procenu imovine, tako da ne postoje formalne procedure za 

poravnanje imovine, imovine registar ne uključuje svu imovinu, odsustvo amortizacije, odlaganje imovine, 
nedostatak dokumenata iz kancelarije za nabavke i službenika za prihvatanje za registraciju imovine, 
neuspeh u vođenju sveobuhvatnog i ažurnog registra imovine, nedostatak održavanja odgovarajuće 
računovodstvene evidencije za osnovna sredstva, nerealizovanje prihoda od zakupa, neusklađivanje i 
usaglašavanje prihoda, nefunkcionisanje sistema interne kontrole prihoda od zakupa, neidentifikacija i 
registracija imovine, ne zaključivanje ugovora. Razgovaraćemo o registraciji kapitalne i nekapitalne 
imovine, u pitanju A1 procena vrednosti imovine u skladu sa pravilnikom, u ovoj oblasti nemamo nalaza. 

Prelazimo na otuđenje finansijske imovine, pitanje A2, nedostaci otuđenja nefinansijske imovine. Nalazi Na 
osnovu odluke predsednika br. 700 od 20.05.2020, formirana je komisija za registraciju neiskorišćene 
imovine. Prema izveštaju komisije br. 1767 od 03.06.2020. 
 Komisija tokom registracije neiskorišćene imovine u tri (3) škole utvrdila je da je njihov broj velik i da je 
ukupno 822 predmeta van upotrebe. Na osnovu odluke predsednika br. 02/088/2019 od 24.10.2019 godine 

formirana je komisija za popis nefinansijske imovine. 

Prema izveštaju komisije BR. 3861 od 12.12.2019. Iz inventara ispod 1000 € u opštinskoj upravi 
identifikovano je 111 imovine van upotrebe, u GCPM identifikovano je 19 imovine van upotrebe, a u 

školskim zgradama je identifikovano 682 imovine van upotrebe. Zaključak za ovo je: Neprenošenje 
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neiskorišćene imovine u postojeće skladište otežava tačnu identifikaciju imovine kako bi se potvrdilo 
njihovo postojanje i povećava rizik od zloupotrebe, gubitka ili otuđenja. Preporuka-1, odeljenju za 
ekonomiju, razvoj i turizam preporučujemo da magacin u najkraćem mogućem roku učini funkcionalnim, a 
svu neiskorišćenu imovinu stavi u skladište. 
Prelazimo na prikupljanje i ostvarivanje prihoda od zakupa i poslovnih aktivnosti. Izdanje -2, Nedostaci u 

planiranju, registraciji i realizaciji prihoda, nalazi ovog su: Plan naplate prihoda od godišnjih poreza i 
nameta za 2020. godinu iznosio je 163.600,00 €, u periodu januar - maj godine, prikupio je prihode u iznosu 

od 41.589,81 € ili 25,42% planiranog budžeta. nije bilo uzlaznog trenda ka planiranju, kao rezultat 

neaktivnosti mehanizama za prikupljanje prihoda. Zaključak ovoga je: Loše ostvarenje prihoda prema 
godišnjem planu ima negativan uticaj na budžetski aspekt opštine, a takođe i na neuspeh u postizan ju ciljeva 
odeljenja. Nepravilno planiranje povećava rizik od gubitka ili čak zloupotrebe gotovine. Preporuka br.2 
Preporučujemo da odeljenje za reviziju osigurava da se učinak naplate prihoda sistematski prati i preispituje. 
Sehad Boshnjaku - Pozdrav svim prisutnima, prvo mislim da je ovo odeljenje veoma važna za našu opštinu 
u smislu prikupljanja, uopšte nisam zadovoljan izveštajem revizora u vezi sa ov im odeljenjem. Prema prvoj 
preporuci, odeljenje za ekonomiju i razvoj treba da učini skladište funkcionalnim, moje pitanje direktoru je: 

Da li imate skladište za smeštanje imovine koja je van upotrebe, ako nemate gde držite ovu imovinu , moj 
predlog bi bio da to skladište bude u bivšem bifeu opštine. 
Fllanza Popaj - Pozdrav svima, takođe sam želeo da vas kontaktiram u vezi sa skladištima, na osnovu 
odluka donetih za imenovanje komisija za registraciju i otuđenje imovine, navodi se da skladište postoji, ali 
imovina se ne nalazi u ovom skladištu. 
Artan Asllani - direktor odeljenja za ekonomiju, razvoj i turizam - Pozdrav svima, počastvovan odlukom 
gradonačelnika, u našoj opštini je određeno skladište za materijale koji su van upotrebe, ovo skladište je u 
prizemlju opština, odnosno ishrani bife. Što se tiče imovine koja je van upotrebe i njihov prenos nije izvrš en 
u ovom skladištu, mogu vam reći razlog. Komisija za registraciju imovine nema dužnost da prenosi 
imovinu, ovo je dužnost odeljenja za administraciju ili možemo reći svakog odeljenja, svi oni koji imaju bilo 

kakvu promenu imovine moraju da obaveste komisiju da izvrši registraciju ili odjavu imovine , nakon što se 
to uradi, svaka službena stara zastarela imovina ostavljena u hodnicima.  
Binak Kryeziu - revizor, direktor je vrlo dobro napomenuo da skladište postoji, ali imovina opštine nalazi 
se u hodnicima ili kancelarijama, bilo bi dobro da se formira radna grupa i ta imovina prenese u skladište, jer 
kada spoljni revizori koji dolaze radi revizije naglasiće ovo pitanje. 
Artan Asllani - Drago mi je što je g. Binak Krieziu je priznao da, bez obzira na to koliko formiramo 
komisiju za prenos, nećemo ništa preduzeti, jer komisija ne obavlja ovaj posao prenosa, jer to nije njihova 
nadležnost, obaveštavam vas da su neke zalihe prenete kao stolice, a neke banke , pa smo oni koji su imali 
priliku da ih sami nose, razvili smo i postupke licitacije za neku imovinu koja je prošla tri škole, nadamo se 
da ćemo biti zainteresovani. 
Fllanza Popaj - Poštovani direktor u izveštaju navodi da još uvek postoji imovina koja se nalazi u 
koridorima opština, verujem da se ta imovina može zapleniti i poslati u skladišta, takođe bi bilo dobro da vi 
kao direktor imenujete osoblje zaposlenih vašo odeljenje da nosi ovu imovinu niz prolaz, umesto da nam 
dolazi svake godine. 

Sead Rama - Koliko sam primetio, u opštinskim kancelarijama postoji imovina koja se zove na ime drugog 

službenika, a koristi je drugi službenik u drugoj kancelariji, mislim da je to trebalo uraditi nakon prijema i 
zatim uzeti u upotrebu ai imovina. 
Atan Asllani - poštovani, ne možemo to da uradimo kao direktor ekonomije, ili ne mogu da primoram 

zaposlene u odeljenju na ovo, jer za njihov transfer potrebna su i radna snaga i transport, pa sam tražio radnu 
snagu od odeljenja za administraciju. 

Afrim Limani - Pozdrav svima, iako sam danas vaš domaćin, ali u svojstvu direktora finansija imam 
obavezu da budem sa vama, takođe zahvaljujem internom revizoru, po mom mišljenju to je vrlo dobar 
izveštaj i profesionalno pripremljen. Ono što mislim je da ćete vi kao komisija konačno iznijeti zaključke i 
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preporuke o tome šta revizorska kuća treba da učini za nalaz internog revizora, kako se ista revizija ne bi 
ponovila. 
Fllanza Popaj - Bilo bi dobro da nam direktori koji su izvršili reviziju direktora donose informacije ili 
izveštaje o tome šta su uradili u vezi sa dugim koji su se pojavili u izveštaju o aluzijama, pa koje će mere 
preduzeti ili preduzeti oni koji ih poboljšavaju preporuke. 

Sehad Boshnjaku – poštovani direktore g. Afrim Limani, kako se ugovor može proširiti na stanodavce koji 
nisu bili stabilni u plaćanju zakupnine, tako da stanar duguje opštini, ali opština i dalje produžava ugovor.  
Afrim Limani - poštovani, u potpunosti se slažem sa vama šta ste rekli, ovo je takođe preporuka spoljnog 
revizora, ali rekao sam to da vam ne bi smetao i za sve ove direktore razgovarao je sa direktorom pre nego 

što je sačinio konačni izveštaj. ono što se od nas očekuje je kako pronalazimo korake za uklanjanje ovih 
slabosti ili nalaza. 

Skender Hamza - Pozdrav svim prisutnima, u vezi sa onim što je predsednik komiteta rekao da oslobodi 
tereta vlasti koji više ne koriste tu imovinu, ili ako tu imovinu koristi neko drugi, ali je u nečije drugo ime. 
Mislim da je ovo malo problematičnije jer imamo slučajeve kada ih službeno lice pozajmljuje drugom 
službenom licu da koristi štampač, a u tim trenucima komisija za registraciju imovine ode i nađe ga u 
kancelariji i registruje tamo gde ga je videla, onda ovde ostavljaju te probleme nekompatibilnosti.  

Fllanza Popaj - Poštovani, iako ste tom štampaču dali privremeno, u zapisniku treba napomenuti da je 
privremena uprava privremena i verujem da bi to sve razjasnilo. Što se tiče preporuke broj 6, ostvarivanja 
prihoda preduzeća za poreze na poslovanje, vidimo da je prihoda bilo vrlo malo i zbog toga ne bi trebalo 
reći uzrok pandemije jer su računi raspodeljeni do februara. Mislim da je budžet trebalo povećati više nego 
što je planirano da je došlo do kašnjenja u plaćanju jer postoji i kamata ako ga ne platite na vreme. 
Predlažem da odeljenje sprovede odluku onako kako je definisana važećim zakonima i propisima.  
Artan Asllani - Napravljena je greška jer sam imao rok da odgovorim revizorima zbog nalaza koje su 

pronašli u direktoru ekonomije, sada ne možemo ništa da učinimo jer se to dogodilo. Ali ono o čemu želim 
da razgovaram je kako su se mogli nasmejati kako su otkrili nerealizaciju prihoda, kada su napomenuli da 

imamo preko 120% prihoda tokom godine, premašili smo planiranje prihoda svakog meseca. Takođe se u 
ovom izveštaju pominju mnogi nalazi koji nisu onakvi kakvi su pomenuti, jer postoje rokovi utvrđeni 
zakonima i propisima. 

Fllanza Popaj - Možete li još jednom da pregledate ugovore, odnosno da vidite od kojih ugovora nisu 

prikupljeni prihodi, kada su identifikovani za slanje izvršitelju.  
Sead Rama - postupkom nakon 45 dana imate pravo da se predstavite sudskom izvršitelju. 
Artan Asllani - Što se tiče obaveza za zakup, prvi put smo prošle godine razvili procedure prošle i ove 
godine, dobra vest je da kada je revizija bilansa nekada bila oko 30.000,00 €, danas prvi put kao direktor 
prvo smo uspeli da smanjimo dugovanja na 15.000,00 €. Sa onima za koje nismo mogli da saznamo da je 
slučaj otišao kod izvršitelja i zasad stvari stoje vrlo dobro. 
Skender Hamza - Malopre je reditelj g. Afrim Limani je to vrlo dobro spomenuo, ali takođe ih još jednom 
spominjem, poštovani direktore Asllani, jeste li nam sada dali ove podatke, jeste li ih dali revizoru pre izrade 

konačnog izveštaja, pa da li ste imali bar bilo koji sastanak jer koliko znamo pre nego što unutrašnji revizor 
sačini konačni izveštaj, imate vremenski okvir za odgovaranje na nalaze.  
Binak Kryeziu - časni g. Hamza je to smatrao vrlo prikladnim, kada vršimo reviziju koju imamo kao nacrte 
izveštaja, gde deset dana revidirani direktor daje komentare na pronađene, direktor nam u ovom slučaju nije 
poslao nikakav komentar. Budući da nismo dobili nikakav komentar, tada smo mislili da se on slaže sa tim 
nalazima i izveštaj je postao konačan. 
Razmatranje izveštaja revizije odeljenja za opštinske javne usluge. 
Cilj i obim revizije, Obim revizije je period (januar - jul) 2020. godine, uključujući sve dokumente koji se 
odnose na: Identifikaciju prihoda, evidencije, evidencije, isplate i usaglašavanja. 
Ciljevi su: Upravljanje projektima, prikupljanje i realizacija sopstvenih prihoda, porezi za privremeno 
korišćenje javnog prostora za obavljanje delatnosti, registrovani privredni subjekti, porezi za uspostavljanje 
privremenih objekata (kasarne, kiosci itd.). Porez za iznajmljivanje javnog prostora i podzemnih dobara na 
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korišćenje. Zaključak: Neuspeh koordinacije dve odeljenja povećava rizik da opština ima loš učinak u 
prikupljanju prihoda i nesprovođenje projekata za koje se očekuje da će se finansirati iz ovih prihoda, kao i 
kontinuirano povećanje potraživanja opštine. 
Preporuka: Preporučujemo da odeljenje za inspekcije radi na sprovođenju odluka odeljenja za javne usluge 
na osnovu važećih zakona. 

Projektni menadžment. U upravljanju projektima postoji pet faza upravljanja projektima: faza definicije, 
faza planiranja, faza organizacije, faza kontrole, faza završetka. 
Zaključak: Nedostatak verifikacije cena na tržištu utiče na povećanje ili smanjenje iznosa u predmerama i 
prognozama i njihovo slaganje sa ugovorenim količinama, povećava rizik od prekoračenja pozicija 
predviđenih ugovorom. 
Preporuka: Preporučujemo da se u unapred ugovorenim i unapred izračunatim ugovorima predvidi cena 
prema konkurenciji na tržištu. Ovo je bilo drugo u smislu revizorskog izveštaja direktoru javnih službi, ako 
neko ima bilo kakve preporuke ili bilo kakve sugestije, reč je vaša. 
Fllanza Popaj - Što se tiče izveštaja odeljenja za javne usluge, video sam da se većina radova i ugovora 
odnosila na rad inspektorata, ovde je trebalo da bude prisutan direktor inspektorata, da bi razmatrali ove 

nalaze. Jer je jedan od razloga bio taj što je, pošto je zaražen inspektor Covidom -19, većina posla nije 

urađeno jer je to njegov posao, mislim da je direktor trebao nekoga postaviti da zameni ovog inspektora 

kako bi izvršio preostala posla. 
Sead Rama - Vredi napomenuti da su, od svih sastanaka koje smo imali ove godine i od svih revidiranih 

izvještaja koji su nam stigli, jedini izvještaj koji ima manje nalaza i oni koji su pronađeni manji u odnosu na 
druga odeljenja iako ima prostora za poboljšanje. 
Përparim Krasniqi - Pozdrav svim prisutnima, veoma sam srećan što prvi put izveštaj ima tako malo 
nalaza i taj izveštaj dolazi iz mojeg odeljenja. Daće vam neka razjašnjenja koja su vam itekako potrebna, 
odeljenje za javne usluge, posebno u porezu na dobit, veoma je povezana sa direktorom inspektorata, mi kao 

direktor svu dokumentaciju potrebnu kompanijama za korišćenje javnih prostora ili privremene objekte, kao 
direktor ih sve poštujemo sa pravilima i rokovima. Ali posao je prepušten odeljenju inspektorata, jer ona ne 
sprovodi odluku, kada zatražimo zatvaranje privremenog objekta, tada uprava inspekcije mora poslati 

kompaniji na rušenje ili uklanjanje. Što se tiče upravljanja projektima, video sam da je u izveštajima 
napravljena greška, iako smo komentare vratili u roku od 10 dana, evo dva ugovora koji se ne odnose na 
direktora javnih službi. 
Mirsad Shala - Pozdrav svim prisutnima, krenuću od početka, u predgovoru se nalaze neki zakoni i propisi 
koji se ukidaju, pa više nisu primenljivi, ne znam da li je u pitanju tehnička greška ili unutrašnja revizija 
jedinica nije uzela u obzir. Zakon o upravnom postupku 02L / 28, je ukinut, 

sada imamo novi zakon, zatim novi 
 pravilnik o postavljanju opštinskih objekata koja je usvojena 2014. godine, zatim se ukida zakon o 
upravljanju javnim finansijama 02 L-16, dobro je pogledati ove zakone i propise. Čestitamo direktoru na 

izveštaju koji je izašao među najbolje izveštaje koje smo imali do sada. 
Skender Hamza - Poštovani predsedavajući, mislim da bi druga preporuka pomenuta u ovom izveštaju 
trebalo da bude naša preporuka kao komitet za reviziju direktoru inspektorata, ono što me najviše pogađa je 
porez na rušenje i iskopavanje puteva. Vrlo često vidimo da različiti građani ruše puteve, da li ti građani 
dobijaju bilo kakvu dozvolu u opštini ili ne, pa mislim da je posao terenskih inspektora da ove građane 
verifikuju ako nemaju dozvolu, a zatim da ih kazne, rekli ste jer ovaj nalaz ne bi trebalo da bude u odeljenju 
javnih službi, već u direktoru inspektorata. 
 

 

Orahovac, 11.03.2021                                           Sead Rama, Predsedavajući Komiteta za Reviziju  

 
                                                                    _________________________ 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d), člana 17. slova a) i člana 40. zakona br. 03 / L-040 o lokalne 

samouprave Kosova („Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008 ), Član 5, član 6 stav 1 tačka 1,1 i 
člana 8 stav 1 tačka 1,1 Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na korišćenje i zamenu nepokretne 
imovine opštine, član 5 stav 1 tačka 1,2, člana 6, člana 8 i člana 17 Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za 
određivanje postupaka izdavanja na korišćenje i zamenu nepokretne imovine opštine i člana 10 stav 1 
i 2 tačka 2,4, člana 40, člana 57 i člana 94 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, 
Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici 29.04.2021, donosi. 

 

 

O D L U K U 

Za izdavanje na kratkoročno korišćenje 

                                                         

1. Usvaja se predloge Predsednika Opštine 02 Br. 271/21 od 07.04.2021 i donosi se prethodna 

odluka za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje fizičkim i pravnim licima i 
odvijanje postupaka javne aukcije za izdavanje na kratkoročno korišćenje u roku od 1 (jedne) do 
15 (petnaest) godina. 

 

2. Nepokretnost za davanje na korišćenje, pomenuta u tački 1. ove odluke, nalazi se u katastarskoj 
zoni Čiflak, na zvanom mestu Mala - Iznos, upisano prema vlasničkom listu Br. P-71510081-

00251-0 u ime opštine Orahovac, sa kulturom Šuma i 4 klase, ukupne površine od 114230 m2 
(sto četrnaest hiljada dvesta trideset kvadratnih metara). 

 

3. Cilj izdavanja opštinske nepokretne imovine - poslovni lokal, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je očuvanje i povećanje vrednosti opštinske javne imovine i omogućavanje građanima 
da odvijaju poljoprivredne aktivnosti i aktivnosti stočarstva kao i omogućavanje građanima za 

samozapošljavanje. 

 

4. Rok za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je kratkoročni u periodu od __ (______) godine. 

 

5. Opština Orahovac zadržava pravo kad god je potrebno, radi ostvarivanja javnih interesa opštine, 
da izmeni ugovor sa dobitnikom imovine koja je izdata na korišćenje. 

 

6. Navedena nepokretna imovina ne menja pravnog vlasnika, njen vlasnik ostaje skupština opštine 
Orahovac i kao takva ne može se dati trećem licu na korišćenje od strane korisnika, ne može se 
otuđiti, ne može biti predmet poreskom teretu ili bilo koji drugi teret na ovom imanju. 

 

7. Početnu cenu opštinske imovine navedene u tačkama 1. i 2. ove odluke na mesečnoj osnovi, 
određuje komisija za procenu ponuda za dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i 
dugoročno korišćenje prema vrednost definisane u Pravilniku 01 br. 80/20 od 29.06.2020 za 

opštinske takse opštine Orahovac. 

 

Republika e Kosovës  

 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 
Kuvendi i Komunës Rahovec 

Skupština Opštine Orahovac / Municipality of Rahovec 
__________________________________________________________________________ 
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8. Odeljenje za poljoprivredu, šumarstvo i ruralni razvoj, Odeljenje za geodeziju, katastar i 
imovinu i Kancelarija za nabavke dužni su da, u saradnji sa komisijom za procenu ponuda, za 

dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i dugoročno korišćenje, odvijaju postupaka 
javne aukcije u skladu sa odredbama zakona br. 06 / L-092 o izdavanju na korišćenje i zamenu 
opštinske nepokretne imovine. 

 

9. Predsednik je dužan da nakon okončanja postupka javne aukcije od strane Komisije za 
odvijanje postupaka za izdavanje na kratkoročno i dugoročno korišćenje opštinske nepokretne 
imovine, posebnim ugovorom odredi prava i odgovornosti Opštine i dobitnika izdate imovine 
na korišćenje. 

 

10. Postupak za prenos nepokretne imovine u vlasništvu Opštine na kratkoročno korišćenje 
realizuje se putem javne aukcije. 

 

11. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu MALS, i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac. 
 

Odluku dostaviti:  

 Skupštinskoj Službi, 
 Odeljenju za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i  

 Arhivi. 

 

 
SKUPŠTINA   OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

 

    01-Br- _______                                                                      Afrim Dina 

    Dana: 29.04.2021                                           _________________ 

                                                  Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d), člana 17. slova a) i člana 40. zakona br. 03 / L-040 o lokalne 

samouprave Kosova („Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008 ), Član 5, član 6 stav 1 tačka 1,1 i 
člana 8 stav 1 tačka 1,1 Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na korišćenje i zamenu nepokretne 
imovine opštine, član 5 stav 1 tačka 1,2, člana 6, člana 8 i člana 17 Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za 
određivanje postupaka izdavanja na korišćenje i zamenu nepokretne imovine opštine i člana 10 stav 1 
i 2 tačka 2,4, člana 40, člana 57 i člana 94 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, 
Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici 29.04.2021, donosi. 

 
 

O D L U K U 

Za izdavanje na kratkoročno korišćenje 

                                                                                
1. Usvaja se predloge Predsednika Opštine Br. 00/00/00 od 00.00.2020 i donosi se prethodna 

odluka za izdavanje opštinske nepokretne imovine – Poslovnog lokala na korišćenje fizičkim i 
pravnim licima i odvijanje postupaka javne aukcije za izdavanje na kratkoročno korišćenje u 
roku od 1 (jedne) do 15 (petnaest) godina. 

 

2. Nepokretna imovina - Poslovni lokal koji se izdaje na korišćenje, navedena u tački 1. ove 
odluke, nalazi se u katastarskoj zoni Orahovac u gradu, na zvanom mestu Ispod - Sela, 

identifikovana prema vlasničkim listu Br. P-71510057-01789-2 u ime D.I. Kosova S.O 

Orahovac, korisnik Kompanija za prevoz i usluge Kosovatrans, ukupne površine od 4815m2 
(četiri hiljade osamsto petnaest kvadratnih metara) i na korišćenje izdaje se površina od 268m2 
(dvesta šezdeset i osam kvadratnih metara). 

 

3. Cilj izdavanja opštinske nepokretne imovine - poslovni lokal, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je očuvanje i povećanje vrednosti opštinske javne imovine i odvijanje poslovnih 
aktivnosti i omogućavanje građanima za samozapošljavanje, gde povećanje postojeće imovine 
pomaže povećanju vrednosti te imovine. 

 

4. Rok za izdavanje opštinske nepokretne imovine - poslovni lokal na korišćenje, pomenut u 

tačkama 1. i 2. ove odluke, je kratkoročni u periodu od __ (______) godine. 

 

5. Opština Orahovac zadržava pravo kad god je potrebno, radi ostvarivanja javnih interesa opštine, 
da izmeni ugovor sa dobitnikom imovine koja je izdata na korišćenje. 

 

6. Navedena nepokretna imovina ne menja pravnog vlasnika, njen vlasnik ostaje skupština opštine 
Orahovac i kao takva ne može se dati trećem licu na korišćenje od strane korisnika, ne može se 
otuđiti, ne može biti predmet poreskom teretu ili bilo koji drugi teret na ovom imanju. 

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Skupština Opštine Orahovac / Municipality of Rahovec 

__________________________________________________________________________ 
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7. Početnu cenu opštinske imovine navedene u tačkama 1. i 2. ove odluke na mesečnoj osnovi, 

određuje komisija za procenu ponuda za dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i 

dugoročno korišćenje prema vrednost definisane u Pravilniku 01 br. 80/20 od 29.06.2020 za 

opštinske takse opštine Orahovac. 

 

8. Odeljenje za ekonomiju, razvoj i turizam, Odeljenje za geodeziju, katastar i imovinu i 

Kancelarija za nabavke dužni su da, u saradnji sa komisijom za procenu ponuda, za dodelu 

nepokretne imovine opštine na kratkoročno i dugoročno korišćenje, odvijaju postupaka javne 

aukcije u skladu sa odredbama zakona br. 06 / L-092 o izdavanju na korišćenje i zamenu 
opštinske nepokretne imovine. 

 

9. Predsednik je dužan da nakon okončanja postupka javne aukcije od strane Komisije za 

odvijanje postupaka za izdavanje na kratkoročno i dugoročno korišćenje opštinske nepokretne 
imovine, posebnim ugovorom odredi prava i odgovornosti Opštine i dobitnika izdate imovine 

na korišćenje. 

 

10. Postupak za prenos nepokretne imovine u vlasništvu Opštine na kratkoročno korišćenje 

realizuje se putem javne aukcije. 

 

11. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu MALS, i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac. 

 

                                                                                                      

Odluku dostaviti:  

 Skupštinskoj Službi, 
 MALS, i  

 Arhivi. 

 

 

SKUPŠTINA   OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

    01-Br- _______                                                                      Afrim Dina 

    Dana: 29.04.2021                                           _________________ 

                                                  Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d), člana 17. slova a) i člana 40. zakona br. 03 / L-040 o lokalne 

samouprave Kosova („Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008 ), Član 5, član 6 stav 1 tačka 1,1 i 
člana 8 stav 1 tačka 1,1 Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na korišćenje i zamenu nepokretne 
imovine opštine, član 5 stav 1 tačka 1,2, člana 6, člana 8 i člana 17 Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za 
određivanje postupaka izdavanja na korišćenje i zamenu nepokretne imovine opštine i člana 10 stav 1 
i 2 tačka 2,4, člana 40, člana 57 i člana 94 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, 
Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici 29.04.2021, donosi. 
 

 

O D L U K U 

Za izdavanje na kratkoročno korišćenje 

 

1. Usvaja se predloge Predsednika Opštine 02 Nr. 292/21 od 08.04.2021 i donosi se prethodna 

odluka za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje fizičkim i pravnim licima i 
odvijanje postupaka javne aukcije za izdavanje na kratkoročno korišćenje u roku od 1 (jedne) do 
15 (petnaest) godina. 

 

2. Nepokretnost za davanje na korišćenje, pomenuta u tački 1. ove odluke, nalazi se u katastarskoj 
zoni Orahovac, na zvanom mestu Štavica, upisano prema vlasničkom listu Br. P-71510057-

07111-1 u ime opštine Orahovac, sa kulturom Pašnjak 4 klase, ukupne površine od 8810 m2 

(osam hiljada i  osamsto deset kvadratnih metara). 

 

3. Cilj izdavanja opštinske nepokretne imovine - poslovni lokal, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je očuvanje i povećanje vrednosti opštinske javne imovine i omogućavanje građanima 
da odvijaju poljoprivredne aktivnosti i aktivnosti stočarstva kao i omogućavanje građanima za 
samozapošljavanje. 

 

4. Rok za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je kratkoročni u periodu od __ (______) godine. 

 

5. Opština Orahovac zadržava pravo kad god je potrebno, radi ostvarivanja javnih interesa opštine, 
da izmeni ugovor sa dobitnikom imovine koja je izdata na korišćenje.  

 

6. Navedena nepokretna imovina ne menja pravnog vlasnika, njen vlasnik ostaje skupština opštine 
Orahovac i kao takva ne može se dati trećem licu na korišćenje od strane korisnika, ne može se 
otuđiti, ne može biti predmet poreskom teretu ili bilo koji drugi teret na ovom imanju. 

 

7. Početnu cenu opštinske imovine navedene u tačkama 1. i 2. ove odluke na mesečnoj osnovi, 
određuje komisija za procenu ponuda za dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i 

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Skupština Opštine Orahovac / Municipality of Rahovec 
__________________________________________________________________________ 
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dugoročno korišćenje prema vrednost definisane u Pravilniku 01 br. 80/20 od 29.06.2020 za 

opštinske takse opštine Orahovac. 
 

8. Odeljenje za poljoprivredu, šumarstvo i ruralni razvoj, Odeljenje za geodeziju, katastar i 
imovinu i Kancelarija za nabavke dužni su da, u saradnji sa komisijom za procenu ponuda, za 
dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i dugoročno korišćenje, odvijaju postupaka 
javne aukcije u skladu sa odredbama zakona br. 06 / L-092 o izdavanju na korišćenje i zamenu 
opštinske nepokretne imovine. 

 

9. Predsednik je dužan da nakon okončanja postupka javne aukcije od strane Komisije za 

odvijanje postupaka za izdavanje na kratkoročno i dugoročno korišćenje opštinske nepokretne 
imovine, posebnim ugovorom odredi prava i odgovornosti Opštine i dobitnika izdate imovine 
na korišćenje. 

 

10. Postupak za prenos nepokretne imovine u vlasništvu Opštine na kratkoročno korišćenje 
realizuje se putem javne aukcije. 

 

11. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu MALS, i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac. 
 

Odluku dostaviti:  

 Skupštinskoj Službi, 
 Odeljenju za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i  

 Arhivi. 
 

 
SKUPŠTINA   OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

 

    01-Br- _______                                                                      Afrim Dina 

    Dana: 29.04.2021                                           _________________ 

                                                  Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d), člana 17. slova a) i člana 40. zakona br. 03 / L-040 o lokalne 

samouprave Kosova („Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008 ), Član 5, član 6 stav 1 tačka 1,1 i 
člana 8 stav 1 tačka 1,1 Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na korišćenje i zamenu nepokretne 
imovine opštine, član 5 stav 1 tačka 1,2, člana 6, člana 8 i člana 17 Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za 
određivanje postupaka izdavanja na korišćenje i zamenu nepokretne imovine opštine i člana 10 stav 1 
i 2 tačka 2,4, člana 40, člana 57 i člana 94 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, 
Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici 29.04.2021, donosi. 

 

 

O D L U K U 

Za izdavanje na kratkoročno korišćenje 

 

1. Usvaja se predloge Predsednika Opštine 02 Nr. 291/21 od 08.004.2021 i donosi se prethodna 

odluka za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje fizičkim i pravnim licima i 
odvijanje postupaka javne aukcije za izdavanje na kratkoročno korišćenje u roku od 1 (jedne) do 
15 (petnaest) godina. 

 

2. Nepokretnost za davanje na korišćenje, pomenuta u tački 1. ove odluke, nalazi se u katastarskoj 
zoni Orahovac, na zvanom mestu Trot, upisano prema vlasničkom listu Br. P-71510057-02352-

0 u ime opštine Orahovac, sa kulturom Njiva 7 klase, ukupne površine od 4847 m2 (četiri 
hiljade i trista četrdeset sedam kvadratnih metara) 

 

3. Cilj izdavanja opštinske nepokretne imovine - poslovni lokal, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je očuvanje i povećanje vrednosti opštinske javne imovine i omogućavanje građanima 
da odvijaju poljoprivredne aktivnosti i aktivnosti stočarstva kao i omogućavanje građanima za 
samozapošljavanje. 

 

4. Rok za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je kratkoročni u periodu od __ (______) godine. 

 

5. Opština Orahovac zadržava pravo kad god je potrebno, radi ostvarivanja javnih interesa opštine, 
da izmeni ugovor sa dobitnikom imovine koja je izdata na korišćenje.  

 

6. Navedena nepokretna imovina ne menja pravnog vlasnika, njen vlasnik ostaje skupština opštine 
Orahovac i kao takva ne može se dati trećem licu na korišćenje od strane korisnika, ne može se 
otuđiti, ne može biti predmet poreskom teretu ili bilo koji drugi teret na ovom imanju. 

 

7. Početnu cenu opštinske imovine navedene u tačkama 1. i 2. ove odluke na mesečnoj osnovi, 
određuje komisija za procenu ponuda za dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i 

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 
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dugoročno korišćenje prema vrednost definisane u Pravilniku 01 br. 80/20 od 29.06.2020 za 
opštinske takse opštine Orahovac. 

 

8. Odeljenje za poljoprivredu, šumarstvo i ruralni razvoj, Odeljenje za geodeziju, katastar i 
imovinu i Kancelarija za nabavke dužni su da, u saradnji sa komisijom za procenu ponuda, za 
dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i dugoročno korišćenje, odvijaju postupaka 
javne aukcije u skladu sa odredbama zakona br. 06 / L-092 o izdavanju na korišćenje i zamenu 
opštinske nepokretne imovine. 

 

9. Predsednik je dužan da nakon okončanja postupka javne aukcije od strane Komisije za 
odvijanje postupaka za izdavanje na kratkoročno i dugoročno korišćenje opštinske nepokretne 
imovine, posebnim ugovorom odredi prava i odgovornosti Opštine i dobitnika izdate imovine 
na korišćenje. 

 

10. Postupak za prenos nepokretne imovine u vlasništvu Opštine na kratkoročno korišćenje 
realizuje se putem javne aukcije. 

 

11. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu MALS, i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac. 
 

Odluku dostaviti:  

 Skupštinskoj Službi, 
 Odeljenju za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i  

 Arhivi. 

 

 
SKUPŠTINA   OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

 

    01-Br- _______                                                                      Afrim Dina 

    Dana: 29.04.2021                                           _________________ 

                                                  Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d), člana 17. slova a) i člana 40. zakona br. 03 / L-040 o lokalne 

samouprave Kosova („Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008 ), Član 5, član 6 stav 1 tačka 1,1 i 
člana 8 stav 1 tačka 1,1 Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na korišćenje i zamenu nepokretne 
imovine opštine, član 5 stav 1 tačka 1,2, člana 6, člana 8 i člana 17 Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za 
određivanje postupaka izdavanja na korišćenje i zamenu nepokretne imovine opštine i člana 10 stav 1 
i 2 tačka 2,4, člana 40, člana 57 i člana 94 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, 
Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici 29.04.2021, donosi.          
 

O D L U K U 

Za izdavanje na kratkoročno korišćenje 

                                                                                
1. Usvaja se predloge Predsednika Opštine 02 Nr. 293/21 od 08.04.2021 i donosi se prethodna 

odluka za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje fizičkim i pravnim licima i 
odvijanje postupaka javne aukcije za izdavanje na kratkoročno korišćenje u roku od 1 (jedne) do 
15 (petnaest) godina. 

 

2. Nepokretnost za davanje na korišćenje, pomenuta u tački 1. ove odluke, nalazi se u katastarskoj 
zoni Orahovac, na zvanom mestu Pržina, pisano prema vlasničkom listu Br. P-71510057-

05864-0 u ime opštine Orahovac, sa kulturom Njiva 5 klase, površine od 2031 m2 (dve hiljade i 

trideset jedan kvadratni metar) 

 

3. Cilj izdavanja opštinske nepokretne imovine - poslovni lokal, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je očuvanje i povećanje vrednosti opštinske javne imovine i omogućavanje građanima 
da odvijaju poljoprivredne aktivnosti i aktivnosti stočarstva kao i omogućavanje građanima za 
samozapošljavanje. 

 

4. Rok za izdavanje opštinske nepokretne imovine na korišćenje, pomenut u tačkama 1. i 2. ove 
odluke, je kratkoročni u periodu od __ (______) godine. 

 

5. Opština Orahovac zadržava pravo kad god je potrebno, radi ostvarivanja javnih interesa opštine, 
da izmeni ugovor sa dobitnikom imovine koja je izdata na korišćenje. 

 

6. Navedena nepokretna imovina ne menja pravnog vlasnika, njen vlasnik ostaje skupština opštine 
Orahovac i kao takva ne može se dati trećem licu na korišćenje od strane korisnika, ne može se 
otuđiti, ne može biti predmet poreskom teretu ili bilo koji drugi teret na ovom imanju. 

 

7. Početnu cenu opštinske imovine navedene u tačkama 1. i 2. ove odluke na mesečnoj osnovi, 
određuje komisija za procenu ponuda za dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i 
dugoročno korišćenje prema vrednost definisane u Pravilniku 01 br. 80/20 od 29.06.2020 za 

opštinske takse opštine Orahovac. 
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8. Odeljenje za poljoprivredu, šumarstvo i ruralni razvoj, Odeljenje za geodeziju, katastar i 
imovinu i Kancelarija za nabavke dužni su da, u saradnji sa komisijom za procenu ponuda, za 

dodelu nepokretne imovine opštine na kratkoročno i dugoročno korišćenje, odvijaju postupaka 
javne aukcije u skladu sa odredbama zakona br. 06 / L-092 o izdavanju na korišćenje i zamenu 
opštinske nepokretne imovine. 

 

9. Predsednik je dužan da nakon okončanja postupka javne aukcije od strane Komisije za 
odvijanje postupaka za izdavanje na kratkoročno i dugoročno korišćenje opštinske nepokretne 
imovine, posebnim ugovorom odredi prava i odgovornosti Opštine i dobitnika izdate imovine 
na korišćenje. 

 

10. Postupak za prenos nepokretne imovine u vlasništvu Opštine na kratkoročno korišćenje 
realizuje se putem javne aukcije. 

 

11. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu MALS, i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac. 
 

 

                                                                                                      

Odluku dostaviti:  

 Skupštinskoj Službi, 
 Odeljenju za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i  

 Arhivi. 

 

 
SKUPŠTINA   OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

 

    01-Br- _______                                                                      Afrim Dina 

    Dana: 29.04.2021                                           _________________ 

                                                  Predsedavajući Skupštine 

 



 

 

 

 

 

 

 

 
Na osnovu člana 12.2 slova (d), člana 17 slova (b) i člana 40 Zakona o lokalnoj samoupravi Kosova 
br. 03 / L-040 (Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008), člana 6. stav 1. tačka 1.1 
Administrativnog Uputstva (MALS) br. 06/2018 o minimalnim standardima javnih konsultacija u 

opštinama, člana 10 stav 2 tačka 2,4, člana 40 i član 57 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 
29.03.2017, Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici 29.04.2021, donosi: 

 

O D LU K U 

Za javnu raspravu o Nacrt strategije lokalnog ekonomskog razvoja za opštinu  
Orahovac 2021-2025 

                      

 

1. Skupština opštine Orahovac donosi odluku o stavljanju na javnu raspravu nacrt strategije lokalnog 

ekonomskog razvoja za opštinu Orahovac 2021-2025. 

 

2. Svi građani opštine Orahovac i drugi zainteresovani subjekti imaju pravo da učestvuju u javnoj 
raspravi. 

 

3.  atum, mesto i vreme javne rasprave bi e objavljeni građanima i drugim zainteresovanim 

subjektima putem zvanične internet stranice opštine i javnog oglasa na oglasnoj tabli. 
 

4. Pitanja, primedbe, predloge, komentare itd. (usmeno i pismeno), mogu se obratiti ekipi za nadzor 

javne rasprave direktno ili putem skupštinske kancelarije. 
 

5. Za sprovođenje ove odluke stara  e se Kancelarija za Informisanje i Kancelarija Skupštine opštine 
Orahovac. 

 

6. Ova odluka stupa na snagu odmah nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac. 
                                                       

Odluku dostaviti: 

• Skupštinskoj Službi, 
• Kancelariji za Informacije, 
• Arhivi. 

 

SKUPŠTINA  OPŠTINE  ORAHOVAC 
 

 

 

  01-Br -___ / 21          Afrim Dina 

Dana: 29.04.2021           _________________ 

Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. tačka 1. i 2. slova d), člana 17. člana 24. i člana 40. stav 2. slova c) Zakona br. 
03 / L-040 za lokalnu samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosova br. 28/2008), 
odredbe zakona br. 07 / L-041 o budžetskim izdvajanjima za budžet Republike Kosovo za 2021. 
godinu, odredbe zakona br. 03 / L-049 o finansiranju lokalne samouprave, Zakon br. 05 / L-108 o 

dopuni i izmenama zakona br. 03 / L-049 o finansiranju lokalne samouprave i članu 10 stav 2 tačka 
2.4, članu 40 stav 2 tačka 2.3, članu 57 i članu 63 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017., 
Skupština opštine na održanoj sednici 29.04.2021, donosi:  

     

 

 O D L U K U 
Za prenos rezervi kapitalnih investicija  

 

 

1. Usvaja se odluka za prenos rezervnih sredstava u okviru kapitalnih investicija u iznosu 

od 265,000.00€ (dvesta šezdeset i pet hiljada evra).  
 

2. Rezervna sredstva navedena u  tački 1ove odluke biće preneta, i to;  

 

2.1.U programu javnih usluga (180), u okviru programa javne infrastrukture (18171), 
funkcionalni kod (0451). 

2.1.1.Izgradnja kanala za atmosferske vode i izgradnja puteva sa betonskim kockama u selu  

Zatriće, Grand (10) u iznosu od 34.000,00 €. 
            Sopstveni prihodi (21) u iznosu od 20.000,00 €. 

                                                     Ukupno: 54.000,00 € 

 

2.2. U programu urbanog planiranja i zaštite životne sredine (660), u okviru programa 
urbanog planiranja i inspekcije (66360), funkcionalni kod (0620). 

2.2.1. Izgradnja korita potoka u naselju Kelmendi u Kramoviku, Grand (10) u iznosu od 

6.000,00 €. 
           Sopstveni prihodi (21) u iznosu od 65.000,00 €. 
                                                      Ukupno: 71.000,00 € 

 

2.3. U programu zdravstva (737), potprogram zdravstva (73700), funkcionalni kod 

(0721). 
2.3.1. Renoviranje stare zgrade MFMC u Orahovcu, Grand (10) u iznosu od 140.000,00 €. 
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3. Za sprovođenje ove odluke stara će se Predsednik Opštine i Odeljenje za Budžet i Finansije  

 

 

4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 

nakon dostave pri nadzornim organu MALS i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac 
 

 

    

 

Odluku dostaviti: 

 Predsedniku Opštine, 

 Odeljenju za Budžet i Finansije, 
 MALS, i 

 Arhivi. 

 

 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 
 

 

 

   01 Br.___/21  

  Dana:29.04.2021                                                                                          Afrim  Dina 

            _________________ 

        Predsedavajući Skupštine  
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Na osnovu člana 12. tačka 1. i 2. slova d), člana 17. člana 24. i člana 40. stav 2. slova c) Zakona br. 
03 / L-040 za lokalnu samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosova br. 28/2008), 
odredbe zakona br. 07 / L-041 o budžetskim izdvajanjima za budžet Republike Kosovo za 2021. 
godinu, odredbe zakona br. 03 / L-049 o finansiranju lokalne samouprave, Zakon br. 05 / L-108 o 

dopuni i izmenama zakona br. 03 / L-049 o finansiranju lokalne samouprave i članu 10 stav 2 tačka 
2.4, članu 40 stav 2 tačka 2.3, članu 57 i članu 63 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017., 

Skupština opštine na održanoj sednici 29.04.2021, donosi:  
     

 

 O D L U K U 

Za prenos sredstava od kategorije rezervi u kategoriji kapitalnih investicija  
 

 
1. Usvaja se odluka za prenos sredstava od kategorije rezervnih u kategoriji kapitalnih investicija 

u iznosu od 265,000.00€ (dvesta šezdeset i pet hiljada evra).  
 

2. Rezervna sredstva navedena u  tački 1. ove odluke biće preneta, i to;  

 

2.1 Izvor Finansiranja od granda vlade (10) 

 
2.1.1 Iz programa Poljoprivreda, šumarstvo i ruralni razvoj (470), u okviru programa 

Poljoprivreda (47011), funkcionalni kod (0421), iznos od 5,000.00  €. 
2.1.2 Iz programa ekonomskog razvoja (480), u okviru programa planiranja ekonomskog 

razvoja (48011), funkcionalnog koda (0411), iznos od 15,000.00  €. 
2.1.3 Iz programa Kultura, omladina i sport (850), u okviru programa Kulturne usluge 

(85011), funkcionalni kod (0820), iznos od 14,000.00 €. 
2.1.4 Da se prenesu u program Javne Usluge, Civilna zaštita (180), u okviru programa Javna 

infrastruktura (18171), funkcionalni kod (0451), u novom projektu: 

- Izgradnja kanala za atmosferske vode i izgradnja puteva sa betonskim kockama u selu 

Zatriće, u iznosu od 34,000.00 €. 
2.1.5 Iz programa Urbanističko planiranje i životna sredina (660), u okviru programa 

Urbanističko planiranje i inspekcija (66360), funkcionalni kod (0620), iznos od 
5,000.00 €. 

2.1.6 Iz programa Kultura, omladina i sport (850), u okviru programa Kulturne usluge 

(85011), funkcionalni kod (0820), iznos od 1,000.00 €. 
2.1.7 Da se prenese u program urbanog planiranja i zaštite životne sredine (660), u okviru 

programa urbanog planiranja i inspekcije (66360), funkcionalni kod (0620) u novom 

projektu: - Izgradnja korita potoka u naselju Kelmendi u Kramoviku, u iznosu od 

6,000.00 €. 
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2.1.8 Iz programa Zdravstvo i socijalna zaštita (730), u okviru programa Primarne 
zdravstvene usluge (73700), funkcionalni kod (0721), iznos od 140,000.00  €. 

2.1.9 Da se prenesu u program Zdravstvo i socijalna zaštita (730), u okviru programa 
Primarne zdravstvene usluge (73700), funkcionalni kod (0721), iznos 140.000 € u 
novom projektu: Renoviranje stare zgrade GCPM u Orahovcu,  iznos od 140,000.00  €. 

 

2.2  Izvor finansiranja od Sopstvenih Prihoda (21) 

2.2.1  Iz programa Kultura, omladina i sport (850), u okviru programa Kulturne usluge 

(85011), funkcionalni kod (0820), iznos od 20,000.00 €. 
2.2.2 Da se prenesu u program Javne usluge (180), u okviru programa Javna infrastruktura 

(18171), funkcionalni kod (0451) u novom projektu: - Izgradnja kanala za atmosferske 

vode i izgradnja puteva sa betonskim kockama u selu Zatriće, u iznos od 20,000.00 €. 
2.2.3 Iz programa Urbanističko planiranje i životna sredina (660), u okviru programa 

Urbanističko planiranje i inspekcija (66360), funkcionalni kod (0620), iznos od 

15,000.00 €. 

2.2.4 Iz programa Poljoprivreda, šumarstvo i ruralni razvoj (470), u okviru programa 
Poljoprivreda (47011), funkcionalni kod (0421), iznos od 50,000.00 €. 

2.2.5 Da se prenesu u program urbanog planiranja i zaštite životne sredine (660), u okviru 
programa urbanog planiranja i inspekcije (66360) u novom projektu: - Izgradnja korita 

potoka u naselju Kelmendi u Kramoviku, u iznosu od 65,000.00 € . 
 

3. Za sprovođenje ove odluke stara će se Predsednik Opštine i Odeljenje za Budžet i Finansije  
 

4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu MALS i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac 

 
    

 

Odluku dostaviti: 

 Predsedniku Opštine, 

 Odeljenju za Budžet i Finansije, 
 MALS, i 

 Arhivi. 

 

 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 
 

 

 

   01 Br.___/21  

  Dana:29.04.2021                                                                                          Afrim  Dina 
            _________________ 

        Predsedavajući Skupštine  
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Z A P I S N I K 

 
Redovne sednice Skupštine opštine Orahovac, održane 29.03.2021, sa početkom u 10:00. Sednicu 
predsedavao predsedavajući Skupštine g. Afrim Dina.: 
Predsedavajući - Konstatujem da imamo kvorum za ovu sednicu. Dozvolite mi da pozdravim predsednika 

Opštine g. Smajl Latifi, Potpredsednika g. Fatmir Iska, vas odbornike, direktore opštinskih odeljenja, 
predstavnike LMT -a, predstavnike medija i sve prisutne u sali! 
 

Za današnju sednicu predlažem sledeći: 
 

 DNEVNI   RED 
 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika prethodne sednice; 

2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika,  

3. Razmatranje i usvajanje Nacrt opštinskog pravilnika za organizovanje, funkciju i saradnju opštine sa 

selima, naseljima i urbanim naseljima opštine Orahovac;  

4. Razmatranje i usvajanje predloga odluke za stavljanje na javnu raspravu Nacrt opštinskog pravilnika 

za određivanje postupaka izdavanja na korišćenje opštinske imovine manje od godinu dana; 

5. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za subvenciju porođaja u GCPM – Orahovac;  

6. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke Lokalnog Plana za Deponiju Čvrstog Otpada; 

7. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke Lokalnog Plana za Deponiju Gabaritna Otpada; 

8. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za usvajanje prethodne odluke za izdavanje na korišćenje 

opštinske nepokretne imovine – poslovni lokal fizičkim i pravnim licima; 

9. Informacija za formiranje komisija vezano za imovine opštine Orahovac;  

10. Informacija o imovinom koja se nalaze u zaštitnoj zoni Kanjona Beli Drim;  

11. Informacija o spisku opštinskih imovina i njihovo upravljanje; 

12. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za izdavanje na kratkoročno korišćenje opštinske 

nepokretne imovine u Zoćište  

13. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za izdavanje saglasnosti za zamenu opštinske nepokretne 

imovine za privatnom imovinu za javni interes; 

Predsedavajući – Poštovane kolege, dali se slažete današnjim dnevnim redom? 
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Fehmi Hoxha – Pozdrav svim prisutnim u sali. Desetu tačku koju ste predložili za dnevni red.  Informacija o 
imovinom koja se nalaze u zaštitnoj zoni Kanjona Beli Drim. Ove informacije dobili smo na prošloj sednici, 

ali ne znam zašto usporavate pitanje koje sam nekoliko puta pokrenuo, da je naš glavni problem što nismo 
dobili sredstva od Demosa, rešavanje pitanja opštinskog plana razvoja, dok taoci opštinskog plana razvoja su 

zaštićena zona i zonalna karta, pa to treba da se izradi. Stoga predlažem i zahtevam da se glasa danas u korist 
građana opštine Orahovac i izvršne vlasti, pa umesto informacija da se uradi Razmatranje Predloga stručne 
odluke Instituta za Zaštitu Spomenika Prirode pri Ministarstva Životne Sredine i Prostornog Planiranja. 

Predsednik – Pozdrav svima koji prisustvuju ovoj redovnoj sednici Skupštine opštine. Mislim da naravno i 
Fehmi Hoxha zna da grant za performanse nema nikakve veze sa opštinskim planom razvoja, jer je to potpuno 
drugačija situacija i mi imamo sve zvanične informacije i imali smo sastanke sa MALS koji dodeluje grant, do 

dodele nije došlo zbog procesa koji je podvrgnut ponovnoj proceni zbog žalbi 2 ili 4 opštine, i ono što sada 
mogu da kažem je da je milion evra skraćeno od donacije za performansu opštini Orahovac i umesto 655 000 

evra, opštini sledi 524 000 evra. Dakle, srazmerno tome dolazi do smanjenja finansiranja od MALS zbog 
pandemije. Ovo je istina i nema druge istine, potpisali smo memorandum o razumevanju i ja razumem 

iskustvo Fehmi Hoxhe, ali zvanična istina je ovo, a druge istine nema. Dakle, ponavljam da su kašnjenja 
dodele performanse nastale usled žalbi opština Đakovice, Lipljana i nekih drugih opština koje su deo 
asocijacije opština, a tendencija je postojala i sa povlačenjem tripartitnog sporazuma sa donatorima, ali ovaj 
tripartitni sporazum je sada ponovo potpisan jer je grant performanse za 2019. godinu prošao postupak 
ponovne procene. Proces ponovne procene za bilo koji milimetar ne igra ulogu ni u jednom parametru ili 

pokazatelju naše opštine, ali to bi trebalo da se dogodi kao proces zbog velike buke koje prouzrokuju neke 

opštine za koje smatraju da im je učinjena neprada. Verujem da će prema Diellor Gashi-u i glavnim nadležnim 
službenicima koji se bave grantom za performanse u roku od dve ili tri nedelje sve biti razjašnjeno i siguran 
sam da će grant performanse biti dodeljen našoj opštini, ali i dalje uz ta budžetska skraćenja i naravno sve 
opštine će dobiti, i ako bismo imali 655.000, sada će biti manjka od 20% za sve opštine, jer je MALS izdvojio 

ili vlada uzela za pandemiju. Što se tiče drugog pitanja koje je pokrenuo gospodin Fehmi Hoxha, grupa 
odbornika PDK zatražila je informacije u vezi sa svim specifičnostima zaštićene zone, i vi ih tamo imate. Ovo 

su naše zvanične informacije, dok Fehmi Hoxha može imati i druge informacije koje potiču ili iz Fehmijevog 
iskustva ili komunikacije, ali istina je ono što govorim i bez ikakve sumnje govorim zvaničnu istinu. Mogu da 
dokumentujem memorandum sa vama, a takođe i puno drugih stvari, čak i ako želite da se sretnete u kabinetu 
predsednika ili u kancelariji direktora Rumir Žuniqi. 

Fehmi Hoxha  - Ne želim da vam odgovaram za detalje, ali kažem vam osnovne dokumente zasnovane na 
zakonu o prostornom planiranju koji nedostaju opštini Orahovac, a koji su takođe nedostajali u prvoj vladi, da 
smo uložili velike napore da pokrenemo procese napred, ali dva strateška dokumenta nisu usvojena, kako 
opštinski plan razvoja, tako i zonska karta. Garantujem vam da je u okviru opštinskog plana razvoja preporuke 
koje ste dobili i koje ćete ponovo dobiti nedovršena stvar, stručni predlog Ministarstva životne sredine , 

zapravo instituta za zaštitu spomenika prirode koji je došao u ovoj sednici treba da bude razmatran i treba 

usvojiti. Veoma sam samopouzdan i vrlo profesionalan i zbog toga ne odgovaram i ne želim da kažem da sam 
ovde najbolji, ali želim da budem deo ove opštine da bi se dva dokumenta pokrenula napred. Stoga sam 

predložio da se dokument pregleda jer ova odluka uopšte nije pregledana četiri godine i ne kažem da ću 
odluku donijeti odmah, ali mi je pregledamo i ona će proći i krenuti u potpuno drugom smjeru sa pozitivnijim 
za dobijanje prethodne potvrde. Dakle, glasamo onako kako jeste i ne menjamo ništa, ali bi preambulu trebalo 
promeniti na osnovu novog zakona, pa vam predlažem na ovoj sednici, iako sam to tražio na mnogim 
prethodnim sednicama, ali ona ovde ne dolazi dnevni red, Iako su bili predstavnici zavoda za zaštitu 
spomenika prirode, posetili su i vas, predsedavajućeg i direktora, kao i mene kao inicijatora. U čemu je onda 
problem ne guranja procesa napred, ali ako ne želite da se promenite, možete to samo ostaviti, preambulu 
treba promeniti i krenuti napred i dobiti preliminarnu potvrdu. 

Predsednik – Naravno da imam i odgovore i to nema nikakve veze sa ovim pitanjem. Zaštićena zona ima 
određenu osetljivost i određene situacije koje svi znamo da Fehmi Hoxha i deo odbornika ovog zakonodavnog 
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tela takođe znaju. Iako je Zaštićena zona jednom bilo na dnevnom redu i jednom povučeno u prethodnom 
sastavu skupštine, pa ne treba zaboraviti da ovaj posao nije tako jednostavan i verujemo da se slažemo barem 
sa Fehmijem Hodžom da je Zaštićena zona specifične specifikacije i moramo pažljivo da se odnosimo prema 
svakom njegovom elementu i uveren sam da ni u kom slučaju ne možemo ići dalje od uslova za zaštitu zone 
zbog specifičnosti koje ta zona ima po zakonu. Čekamo da će stručna komisija ili odeljenje koje se bavi 
lečenjem OPR-a sigurno zatražiti neke podatke i zahteve koje smo pokušali da vam ispunimo i ako nam 
signaliziraju da možete preduzeti određene radnje u skladu sa debatom koja držite se u skupštini da biste dobili 
preliminarnu potvrdu ili da biste dobili odobrenje skupštine, onda moramo da razgovaramo na nekoj od sesija i 

zbog toga se zalažem da me ne požurujete jer je osetljivost velika i ako imamo konkretno ovaj zahtev da li 
treba da promenim preambulu ili da smanjim Zaštićena zona ili da postavim nove granice zaštićene zone ili da 

kategorizujem Zaštićena zona, onda smatram da je potrebna stručna ocena zavoda za zaštitu spomenika kao 
ekspertiza i opštine i ove skupštine. Tako da verujem da Skupština opštine ima potencijal da o tome raspravlja 
do te mere da to ne prelazi zakonske uslove, jer ako prethodni predsednik opštine kojeg poštujem nije uspeo 
da dođe do Skupštine opštine sa ponudom smanjenja zaštićene zone jer ta krivična dela nikada ne zastarevaju i 
nikoga ne zanima da se ne očekuju ni skupština opštine, ni Predsedavajućit, ni predsednik i bilo koji drugi 

predsednik koji dolazi da preduzme mere. I naravno svestan sam da opština nema OPR i zonsku mapu i znam 
da je opština u završnoj fazi sertifikacije OPR-a i, shodno tome, u pripremi, recimo završnici zonske mape za 
koju imate dosta je doprineo g. Fehmi Hoxha kao deo ovog tima. Ali moja ideja nije žurba i imamo priliku da 
se pripremimo možda bolje, a zatim i konkretniju preporuku najkompetentnijih institucija, jer Zaštićena zona 
nije Zaštićena zona opštine, jer opština ne odobrava zakone. Ali i OPR i zonska karta moraju biti u skladu, a 
posebno u zaštićenim područjima moraju biti vrlo oprezni. Dakle, u ovom smislu sam svestan i svestan onoga 
o čemu pričam i u ovoj odluci nikada ne izbegavam odgovornosti i nisam u stanju da održim status kuo ni 

konceptom, ni filozofijom, ni praksom moje akcije, ali ne bih smeo da žurim jer skupština i dalje ima mandate, 
a mi u međuvremenu čekamo ako nam nešto ne dolazi, kao što je sada promena vlade, moramo imati na umu 
da ne žurimo jer ako ovo ponovno ograničenje ili smanjenje lako je urađeno Zaštićena zona to bi sigurno bilo 
učinjeno i pre 5 godina, a vi vrlo dobro znate g. Fehmi Hoxha da to nije jednostavno, tako da sam iskren i 
tačan, pokazujem da se ne žuri i možemo da raspravljamo koliko god puta želite, ali da bismo videli sledeću 
sesiju, nemamo novih okolnosti. 

Fehmi Hoxha – Obaveštavam vas da imate još mesec dana, jer 6 meseci pre izbora nemamo pravo da 
donosimo bilo kakvu odluku o prostornom planiranju, ovo su informacije koje vam dajem. 

Predsedavajući – Poštovane kolege, stavljam na glasanje dnevni red. Konstatujem da se sa jednim glasom 
protiv usvaja dnevni red. Prelazimo na prvu tačku dnevnog reda. 
1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika prethodne sednice 

Predsedavajući –Poštovane kolege dali ima primedbe oko zapisnika prethodne sednice? 

Fehmi Cena – Pozdrav svim prisutnima u sali. Imam malu intervenciju u zapisniku što je više tehnička 
greška, na stranici 4 moje rasprave, u participacijama je bilo rasprave o participacijama pacijenata u uslugama 

koje dobijaju pred zdravstvenim institucijama. Dakle, “participacije” bi trebalo da bude, u buduće ću ovaj 
termin spominjati.  

Predsedavajući – Puno hvala g. Cena, pošto nema drugi prijavljeni, stavljam na glasanje prvu tačku dnenvog 

reda. Konstatujem da se jednoglasno usvaja prva tačka dnevnog reda. Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda: 
2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika. 

Afrim Berisha – Pozdrav svim prisutnim. Pokrenuću dva povezana pitanja, jedno o tretmanu kišnih voda koja 

stvara probleme meštanima sela, koji usled kiše i nepravilnog tretmana ovih potoka poplavljaju njihova 

domaćinstva i polja. Znam da ovo pitanje ima visoku cenu, ali nadam se da će mere preduzeti nadležni organi 
naše opštine. Drugo pitanje ima veze sa deponijama stvorenim posebno u blizini reke Beli Drim, gde se stvara 

otpad različitih količina, gde se zna kakvu ulogu taj deo igra u našem ekosistemu. Dakle, zona oko Drima je u 

lošoj situaciji. 
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Ali Zhuniqi – Pozdrav svima. Želeo sam da se povežem sa pitanjem poslednje sednice sa pitanjem komisije 
za izbor direktora, gde na osnovu informacija koje imamo, u nekim školama u kojima se završava konkurs 
imamo imena koja su potpuno politička, i želeo sam da postavi  pitanje direktoru da se jedno od imena koje 

nije pozvano na intervju uprkos njegovom iskustvu u upravljanju kao direktor, odnosi na Gezima Sahitaja koji 

se prijavio, ali nije pozvan na intervjue za određenu školu, konkretno u školi “Rilindja” u Čiflaku. Da li je 

direktor mogao da nam objasni zašto svi ovi direktori imaju političke boje i zašto dotični gospodin koji ima 
iskustva u upravljanju nije pozvan na intervju za izbor direktora. 

Refki Kryeziu – Pozdrav svim prisutnim. Želeo sam da postavim pitanje direktoru za javne usluge, u stvari 

direktor ulaže truda širom opštine, ali u selu Zrze postoje neki putevi za koje sam od početka mandata tražio 
da se poprave u okviru budžeta opština, kao što je ulica „Rustem Kryeziu“ koja nema kanalizaciju, vodovod i 

nije ukockana. Stoga tražio sam da se interveniše u ovoj ulici što je više moguće, a drugi put nalazi se u ulici 

„5. Maj“ na seoskom groblju koje je asfaltiran, ali ima mnogo rupa i treba popraviti i nastaviti duž tog puta jer 
tu stoji naselje pored puta koje nije ukockano. 

Munib Durguti – Pozdrav svim prisutnim. Prvo pitanje koje želim da pokrenem na ovoj sednici je pitanje 
javnog Notara da je opština već nekoliko meseci ostala bez Notara. Bivši ministar pravde doneo je privremeno 
rešenje imenovanjem dva Notera sa sedištem u Prizrenu koji će služiti opštini Orahovac. Verujem da je to bilo 
privremeno rešenje, ali ne i dobro jer postoji mnogo žalbi na način na koji se građani odnose prema Notarima 
u Prizrenu i molim predsednika da se obrati ministru pravde i zatraži trajnije rešenje Notara u našoj opština ili 
imenovanjem Notara privremenom odlukom ili v.d. Verujem da nije logično da grad od 60.000 stanovnika ide 

kod Notara i da Notar ne sme da dolazi u Orahovac. Drugo pitanje, koje već dugo pokrećem pitanje 
legalizacije zgrada koje je opština Orahovac izgradila uz sufinansiranje sa privatnom firmom, gde su do danas 
te zgrade ostale bez tehničkog prijema i nisu legalizovane. Reči o zgrade koje imamo ispred zgrade opštine. 
Sećam se da je opština bila deoničar i sada više od 15 godina ovaj problem nije dobio rešenje. Opština je 
prodala deo stanova u svom vlasništvu i odbila da dovrši projekat ili da tehnički prihvati taj projekat. Verujem 

da je možda bilo nepravilnosti tokom izgradnje ili izvođenja tog projekta, ali nikada se ne mogu složiti da se 
ovo pitanje odlaže na neodređeno vreme, jer je bilo nepravilnosti i nemamo šta da radimo, jer ima oko 50 onih 
koji to ne mogu prodati i kupiti stan zbog ovog tehničkog neprihvatanja. Takođe sada imamo zakon o 
legalizaciji i on je i dalje uslov za tehnički prijem zgrade kako bi vlasnici mogli da prebace stan u svoje ime. 

Verujem da bi ovu situaciju i ovu građansku zabrinutost trebalo prebaciti na odgovorne institucije pre svega 
predsednika i direktora urbanizma i doneti adekvatno rešenje za ovaj problem. 
Rukije Krasniqi – Pozdrav svim prisutnim u sali. Prvo pitanje je za direktora Odeljenja za Obrazovanje, da li 
je moguće da nam kaže broj učenika u muzičkoj školi i broj nastavnika, i da li su oni u skladu sa brojem 
učenika u ovoj školi. Drugo pitanje je odnosi se za Predsedavajućeg skupštine i direktora finansija, kada će se 
izvršite isplata komisija jer prošlo je više od 3 meseca od završetka dužnosti. 
Shqipe Kryeziu – Pozdrav svima. Moje pitanje upućujem predsedniku opštine u vezi sa zahtevom nastavnika 
za jubilarne plate za obroke i putovanja. 

Trajko Sharić – Pozdrav svim prisutnim. Želeo sam da pokrenem pitanje o pravoslavnom ili srpskom groblju, 
jer znate da imamo pravo da koristimo groblje na starom groblju, ali svaki put posle ceremonije sahrane 

dogodi se vandalizam tih groblja ili naših simbola, znamo da groblje je sveto pitanje i želeo bih da sudite o 
slučaju oskrnavljena pravoslavnog groblja u ovom slučaju, kao i druga groblja, i rešenje ovog pitanja. 

Florida Bajraktari – Pozdrav svim prisutnim u sali. Imam zahtev za direktora za javne usluge, u selu 

Brestovac svaki put kad odem svojoj porodici, ima mnogo zahteva tamošnjih stanovnika, jer je u ulici 
“Dituria” potpuno blokirana kanalizacija i širi se smrad u mnoge kuće, jer je tamošnji potok u veoma lošem 
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stanju, tako da izliv kanalizacije i poplavama izazvanim jakim kišama stvaraju probleme u podrumima 

njihovih kuća. Zato želim da znam da li će se nešto preduzeti po ovom pitanju. 
Predsednik – Pozdrav svima. Postoje neka pitanja na koja ću odgovoriti u vezi sa nekim zahtevima i 
nedoumicama i naravno da će direktori konkretno odgovoriti. Pitanje koje je postavio g. Afrim Berisha o 

problemima koji uzrokuju atmosferske vode u Denjane i mnogim drugim naseljima. Izrađen je glavni projekat 
i nadamo se da ćemo ove godine započeti realizacija za tretman atmosferskih voda u Denjane, zatim u Sopnić -

u, u reci Dullo koja će nastaviti do Rimnika. Dakle, projekti su spremni, ali mi samo čekamo dizajn projekta 
za Čiflak, jer tamo imamo vrlo problematičnu situaciju zbog niske tačke i nema mnogo nivoa. Tako da se 
nadamo da ćemo ove godine imati aktivnosti na sprovođenju projekata prečišćavanja atmosferskih voda zbog 
opasnosti koje dolaze u našu opštinu. Što se tiče deponije, postoje divlje deponije pored reke Beli Drim i videli 
ste da se deponija neprestano stvaraju i ako inspektori neprestano rade. Ali kažem vam da inspektori nisu 
stražari, ali oni su dužni da postupaju ako imaju bilo kakve informacije, a nedostaju i podaci o tome ko baca 

otpad, jer ljudi nerado bacaju na neprikladnim mestima. Nažalost, reka Beli Drim je prekrivena zalihama 
otpada različitih vrsta, kao što je životinjski, čvrsti ili inertni. Video sam ih kod švajnskog mosta povodom 
rada ekipe ronilaca za spašavanje  kako bi pronašli mrtvo telo učitelja, zaista postoji užasno stanje raznog 
otpada poput peći, frižidera i mnogih drugih stvari. Imamo i divlje deponije na kraju puta i čekamo još malo i 
nažalost opet ste bili primorani da ih očistite i molim skupštinu opštine i sve institucije i građane da više 
sarađuju sa policijom koja ima pravo do ovlašćenja za izricanje obaveznih novčanih kazni, ali i našeg 
inspektorata koji radi 24 sata i plaća se za dodatni rad. Stalno smo ih dobrovoljno uklanjali, ali više ne 
možemo biti sigurni da neodgovorni i nesvesni element neće dalje delovati. Ali ima mnogo manje otpada, bilo 
je i više pažnje i brige jer su oni prioritet, ali ne možemo reći da nema otpada i divlje deponije. Očistićemo ih 
posebno na mestima gde je satelit pošto imamo komunikaciju i saradnju sa “ndreqe.com” i drugim telima 
Ministarstva i grupom za izvođenje sa celim timom jedan od pokazatelja divljih deponija kao što su čišćenje ili 
uklanjanje divljih deponija deponije. Zaključno, biće manje otpada, ali garancija za uništavanje divljih 
deponija je stabilna saradnja i partnerstvo između građana koji vole ovu zemlju i tela koja su nadležna da 
kazne one koji ne razumeju ili su u nesvesti. Konkurs za direktora koji je raspisalo odeljenje za obrazovanje, 

pitanje postavio član skupštine g. Ali Zhuniqi, na ovo pitanje odgovoriće direktor odeljenja za obrazovanje. 
Takođe će direktor javnih usluga odgovoriti na pitanje puta u Zrzeu koje je pokrenuo g. Refki Kryeziu. Zatim 

pitanje koje je g. Munib Durguti postavio za Notara, danas vam se mogu obratiti iz Ministarstva pravde, 

odnosno ministra pravde, jer znam da je ranije bilo konkursa i da je bilo puno problema oko izbora Notara i ja 

sam za rešavanje i naravno mi smo prepoznali ovu zabrinutost kad su nam se javili, takođe pitanje legalizacije 
zgrade koje su izgrađene onako kako se sećam iz prvog mandata, a u drugom mandatu niko nije hteo da se 

bavi ovim pitanjem, tako da od prvog mandata koliko ja znam ni ovaj objekat nije tehnički prihvaćen, odnosno 

objekat nove opštine nema tehnički prijem i ova situacija je toliko komplikovana da je specijalno tužilaštvo 
moralo da se bavi ovim poslom. Ovaj objekat je nešto vezan za njega, jer tamo znam probleme kakvi jesu i 
razumem zabrinutost onih koji tamo žive i da ne mogu ništa da učinim po tom pitanju, ali ovaj objekat je bez 
tehničkog prijema jer ima spratove koji prema informacije iz zvaničnog izvora koje sam imao tada, kada je 
bilo potrebno izvršiti tehnički prijem trebalo je za svaki sprat da se vrši pojedini tehničkim prijem. odnosno 
tehnički prijem prvog, a zatim drugog sprata i na kraju nema tehničkog prijema. Pokrenuo sam ovo pitanje 
putem advokata opštine Fitnete Kasapi - Iska i pokušali smo da pronađemo rešenje zbog stanovnika i kada 
sam shvatio koliko su opštinske institucije loše i koliko su loše postupale, zaista ne znam koji sud može da mi 
da rešenje za ovo. Ali pošto je ova tema pokrenuta, pokušaću da delujem još jednom zajedno sa pravnom 
kancelarijom i kancelarijom za urbanizam u skladu sa novim zakonom. 
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Fehmi Hoxha – Koristim priliku da pitam predsednika, u zgradi socijalnog stanovanja ili slučajevima u 
potrebi koji su pre 4 godine bili u završnoj fazi, želim da imam informaciju dokle se stiglo, da li je tehnički 
prijem završen, da li je dobijen sertifikat o upotrebi i ako jeste, zašto ne donesete u skupštinu i nastaviti 
distribuirati ljudima i porodicama kojima je zaista mnogo potrebno i krenuti napred, jer verujem da su prošle 4 
godine i da je ovaj posao završen.  
Avni Morina – Pozdrav svima, imao sam dva ili tri pitanja, poput pitanja koje je postavio g. Ali Zhuniqi zašto 
direktori škola nisu pozvani na razgovor. obaveštavam vas da je konkurs za direktore škola u toku i danas će 
biti održan intervju sa kandidatima, a ovom intervjuu je pre nedelju dana prethodila kontrola dosijea kandidata 

od strane komisije koju su imenovali odeljenje za obrazovanje, opština i MONT, nakon verifikacije 
dokumentacije kandidata,  dvojica kandidata nisu pozvana na intervju, jer ne ispunjavaju kriterijume prema 
administrativnom uputstvu za izbor direktora, ne znam u koju partiju su, već prema komisiji i administrativno 
uputstvo ne ispunjavaju kriterijume. Zatim je još jedno pitanje koje je postavila Rukije Krasniqi o broju 

učenika i broju nastavnika u muzičkoj školi, gde se broj učenika neprestano povećava u toj školi koja ima 
otprilike 230 učenika, a za nastavnike to ne znam tačno za nas moram pitati direktora škole, koji koliko znam 
ima oko 10, ali ne znam koliko pada odnos nastavnika i učenika, iako je na opštinskom nivou odnos nastavnik 

- učenik 12 za našu opštinu. Imali smo sastanak pre dve nedelje sa Ministarstvom obarovanja i postojao je 

izveštaj gde postoje opštine koje imaju više poput npr. Kosovo Polje u odnosu učenika i nastavnika, tj. Jedina 
opština koja ima prenatrpanost škola, dok u ostalim opštinama dolazi do smanjenja. Prema administrativnom 
uputstvu koje je bilo prethodnih godina, odnos nastavnika i učenika trebalo bi da bude 21,3, ali na 
nacionalnom nivou postoji 14 prema ovom izveštaju, ali postoje i opštine koje imaju odnos nastavnika od 7 
učenika i takođe sa 5 učenika, dok naša opština ima 1 nastavnika sa 12 učenika, jer mi imamo 745 nastavnika 

koji predaju direktno u obrazovanju, dok mi imamo 9552 učenika, što je zaista iz ovog odnosa iz nacionalnog 
proseka. Verujem da smo blizu muzičke škole, jer poslednjih godina postoji interesovanje učenika jer tamo 
postoje atraktivni smerovi, a nastavnici koji su tamo biraju se takmičenjem i odgovaraju njihovim profilima 
kao što su violina, gitara , klavir itd. Dakle, za tačan broj nastavnika uzećemo informacije i dati vam odgovor. 
Përparim Krasniqi – Pozdrav svima. Pitanje koje je postavio g. Refki Kryeziu, za ove godine što se tiče 
informacija imamo dva puta ugovorena 2020. godine u selu Zrze kao ulica “Rust Kabashi” oko 400 metara, a 

to je i put u gornjem delu naselja oko 220 metara. U delu u kojem je vaš zahtev podnet u naselju Kryeziu, 
ugovorili smo mrežu fekalne vode, ali zbog velikih imovinskih problema koje imamo, pokušavamo da 
pronađemo rešenje i nakon rešenja mreže fekalnih voda, tada ćemo da planira izgradnju puteva. Što se tiče 
popravke puteva u ovom trenutku nemamo ugovor, tako da ćemo vrlo brzo sklopiti ugovor sa tenderom za 
održavanje puteva u celoj opštini Orahovac i biće podeljeni u dve celine, jednu sa kockama, a drugu sa asfalta 
i nadam se da će svi ovi zahtevi biti ispunjeni. Zatim u vezi sa zahtevom gđe. Floride za selo Brestovac, tu 
imamo ugovor za kanalizacionu mrežu, ali je veći problem u tom kvartu jer je reč o kanalu blizu 350 metara i 
prvo mora da se izgradi kanal i kolektor postavljena paralelno Kanalizacija sa obe strane, kao što je slučaj da 
se kanal gradi u selu Nagavc i da je povezan sa delom Male Hoče i Brestovca, što je ogranak koji će verovatno 
direktor Urbanizma zajedno pokušati da se nešto uradi sledeće godine, jer ove godine nema mogućnosti, jer 
ako se izgradi kanalizacija, to je veliki problem zbog velike vode koja dovodi taj potok, tada će kanalizacija 
biti oštećena, pa bi tamo trebalo izgraditi kanal i paralelno kolektor i treba napraviti rešenje.  
Predsedavajući – I ja sam bio prisutan u Brestovac, komunicirao sam sa ljudima i rekao sam da ću da vidim 
mogućnosti da hitno nađemo rešenje za ovaj problem. Rukije Krasniqi, sa direktorom finansija videću da se 

isplate dnevnice svim članovima bilo kojih komisija. Poštovane kolege prelazimo na treću tačku dnevnog 
reda: 
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3. Razmatranje i usvajanje Nacrt opštinskog pravilnika za organizovanje, funkciju i saradnju opštine 
sa selima, naseljima i urbanim naseljima opštine Orahovac; 

Mirsad Shala – Pozdrav svim prisutnim. Opština Orahovac je prethodnih godina imala opštinski pravilnik za 

organizaciju, funkcionisanje i saradnju opštine sa selima, naseljima i gradskim naseljima. Međutim, MALS je 

2019. godine izdalo administrativno uputstvo o organizaciji, funkcionisanju i saradnji opštine sa selima, 
naseljima i gradskim naseljima. Prema tome, na osnovu ovog administrativnog uputstva, mi kao opština smo 
obavezni da izvršimo neke izmene u ovom pravilniku. Na prethodnim sastancima skupštine opštine odlučeno 
je da se izađe na javnu raspravu i ovom pravilniku izvršene su neke suštinske izmene u komisiji za izbor 

mesnih odbora, formiranje mesnih odbora koje bi trebalo da imaju 5-9 članova u zavisnosti od opština, što je 
kriterijum koji treba da ima za izbor lokalnih saveta, komisije za žalbe, mandat mesnih odbora koji traje 4 

godine. Ovo administrativno uputstvo obavezalo je predsednika opštine da održi dve konsultacije sa lokalnim 
odborima i još jedna nova stvar koja se zasniva na ovom administrativnom uputstvu je da predsednicima 

odbora i gradskih naselja treba da se plaća svakodnevno, tj. opština će biti obavezna da plati 6 sastanaka. I 

obaveštavam vas da je ovaj pravilnik objavljena na internet stranici opštine i na platformi za javne konsultacije 
Vlade Kosova u kojoj smo mi kao opština dužni da objavimo sve dokumente koje je opština pripremila kao što 
su propisi, planovi, koncept planete itd. Stoga, nakon što su ispoštovane sve procedure propisane važećim 
zakonima, očekujem od vas, poštovani odboranici, da glasate o ovom dokumentu. 

Munib Durguti – Hvala predsedavajući, zahvaljujem se pravnom službeniku koji je dao objašnjenja o 
pravilniku, ali imam zabrinutost jer je na nekim sednicama stvorena loša praksa u skupštini opštine, jer svaki 
pravilnik koji dođe u skupštinu predstavlja pravna kancelarija, ne razumem da li bi pravna kancelarija treba 

svaki put da predstavi pravilnik, ali po mom mišljenju treba da predstavi njen sponzor. Ako postoji potreba za 
pravilnik, onda bi direktor trebalo da izađe i da mi navede razlog zašto postoji potreba za pravilnik gde ga je 
sačinila pravna kancelarija. Kako pravilo kaže da direktor treba da izađe i da objašnjenja za potrebe ovog 
propisa i naravno ti propisi su deo plana skupštine. Dakle, to je vrlo dobra regulativa i dok god imate 
komšijska i seoska veća, trebalo bi da postoji uredba koja pojašnjava njihov mandat, jer tamo sam video da 

postoje sredstva za nadoknađivanje njihovog iseljenja i ovo je vrlo pozitivno. U tehničkom pogledu naslov 
propisa je vrlo dobar, ali na drugoj stranici je greška gde smatram da bi trebalo da se preispita i poboljša, gde 
na početku stoji propis za organizovanje funkcionisanja i saradnje opštine sa sela i na sledećoj stranici ukratko 
pišu propise za organizovanje funkcionisanja i saradnje opština sa selima, naseljima i gradskim naseljima. 
Verujem da je ova uredba mogla doći sa centralnog nivoa i da je upućena svim opštinama, ali verujem da ćete 
ispraviti ovu tehničku grešku. 
Predsedavajući – Hvala vam, gospodine Durguti, sponzor ovog pravilnika  je odeljenje uprave, i imali smo 

nekoliko sastanaka na kojima je “Syri Vizion” bio, gde sam učestvovao na nekim sastancima i napravljena je 
izmena u onome što smo imali članovi ranije od skupština koja je morala da učestvuje u izboru seoskog 
odbora sa 4 člana skupštine, a sada ih ima 3, ali međutim ovaj pravilnik je jedinstven za sve opštine, jer će se 
mesečno isplaćivati predsednicima seoskog odbora . 

Masar Popaj – Pozdrav svima. Želeo sam da postavim pitanje, da li su predsednikci naselja i sela koja su, 
koliko znam, imali trogodišnji mandat, da li će isti nastaviti još narednu godinu dana. 
Fehmi Cena – Hteo sam samo da dam malo doprinosa u vezi sa ovim pravilnikom, jer mislim da pravilnik 

ispunjava uslove i da ima sve potrebne elementi načina izbora funkcionisanja i saradnje sa opštinom. Kao 
novina je takođe pomenuto da će lokalni odbor dobivati dnevnice,jer smo upravo mi delegati Komiteta za 
Politiku i Finansije oni koji smo pokrenuli ovo pitanje, a ovo proizilazi iz budžetskih sastanaka koje smo imali 

sa građanima, i videli smo da je neophodno stimulisati predstavnike lokalnih odbora. Tako da mislim da je 

pravilnik sasvim jasna i potpun. 
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Mirsad Shala – Kao što znate, sada je kraj mandata, jer su oni imali 3 godine, dok novo izabrani će imati 4 
godine, tako da ovim starim će se mandat nastaviti do konstituisanja nove skupštine, nakon lokalnih izbora 
ovaj pravilnik će stupiti na snagu i započet će mandat novih predsedavajućih odbora i naselja koji će biti 
izabrani u buduće. 
Predsedavajući – Hvala g. Shala, pošto nemamo drugih prijavljenih, stavljam na glasanje treću tačku 
dnevnog reda. Konstatujem da se jednoglasno usvaja treća tačka dnevnog reda. Prelazimo na četvrtu tačku 
dnevnog reda: 

4. Razmatranje i usvajanje predloga odluke za stavljanje na javnu raspravu Nacrt opštinskog 
pravilnika za određivanje postupaka izdavanja na korišćenje opštinske imovine manje od god. dana. 

Mirsad Shala – Hvala vam predsedavajući, na osnovu zakona o davanju na korišćenje nepokretne imovine 
opštine i na osnovu člana 7 Pravilnika 09/2020 za utvrđivanje postupaka davanja na korišćenje i zamenu 
opštinske nepokretne imovine, ovaj Zakoni i Uredba obavezala je opštine da donesu poseban propis za 
puštanje u rad opštinske imovine kraće od jedne godine. Davanje manje od jedne godine opštinske imovine 
kao što smo pomenuli u članu 5. ovog previlnika odnosi se na javne prostore poput parkova, trgova, bulevara, 
domova kulture, bioskopa, pozorišta, javnih prostora ispred prostorija, prostorija u vlasništvu od opština koje 
imaju privremeni karakter poput kioska i javnih prostora oko radionica. Ovaj pravilnik sačinjen je od 3 
poglavlja, opšte odredbe kao što su namena, ograničenja, kirija opštinske imovine na manje od godinu dana, 
kriterijumi koji moraju biti ispunjeni za kiriju nepokretne imovine koji imaju veze sa kirijom u upotrebi 
nepokretne imovine za organizacije civilnog društva, uslovi koji su predviđeni za prijavu, komisija koju će 
formirati skupština opštine, komisija za žalbe itd. Stoga će se ovaj pravilnik nakon vašeg razmatranja pojaviti 

u javnoj raspravi i na vladinoj platformi za javne konsultacije jer smo dužni da objavimo sve propise, planove 
i druge javne konsultacije. 

Predsedavajući – Ukoliko neko nema nešto da doda u vezi sa četvrtom tačkom dnevnog reda, stavljam na 
glasanje. Konstatujem da se jednoglasno usvja četvrta tačka dnevnog reda. Prelazimo na petu tačku dnevnog 
reda: 

5. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za subvenciju porođaja u GCPM – Orahovac; 
Samir Mustafa – Pozdrav svima. U skladu sa članom 13/58 Zakona za Lokalnu Samoupravu, predsednik 
opštine predlaže Skupštini opštine Orahovac da donese odluku kojom će se naše žene, majke koje se porađaju 
u glavnom centru porodične medicine subvencionisati do 200 evra. Subvencija će se vršiti iz sopstvenih 
sredstava opštine Orahovac, odnosno iz koda subvencija odeljenja za zdravstvo i socijalnu zaštitu. Zahtevam 
da usvojite nacrt odluke predsednika. 

Sali Sallteku – Zahtevam dodatno pojašnjenje od direktora, da li se ovo odnosi samo za rođenja u GCPM -u 
ili i na drugim mestima, jer ima mnogo onih koji su rođeni u drugim centrima kao što su Prizren, Đakovica, 
Priština, i ne smatram opravdanom i nije u redu da određivate mesto, tako da ja neću glasati za ovaj nacrt 
odluke ukoliko ne izmenite odluku. 

Munib Durguti – Pozdravljam na inicijativi kao generalnom predlogu za subvencionisanje porođaja u našoj 
opštini, ali ne slažem se da je ova podela sa obrazloženjem da materinstvo u GCPM predstavlja primarni nivo 

zdravlja, tako da ima status definisan u zdravlju, pa je nadležan za svako rođenje bez komplikacija tj. ovde 
ograničavamo i diskriminišemo ona rođenja kojima je potrebna sekundarna nega, čak i ona na tercijarnom 
nivou. Dakle, na ovom polju ima mnogo komplikacija i puno je specifičnosti, a ako donesemo takvu odluku, 
onda ćemo diskriminisati one porođaje koji imaju komplikacije i kojima je potrebno izvan primarnog nivoa, 
pa je to problem. Predložio sam da se ovaj predlog povuče i dobro analizirao sa ovim predlozima koje smo 
imali, a ako ne postoji mogućnost sa 200 evra, onda idemo sa 100 evra već da subvencionišemo sve porođaje 
koji se dešavaju u našoj opštini. 
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Ali Zhuniqi –  Ovo sigurno popunjava sve nakon što je započelo sa Prištinom, a nastavilo se sa Vučitrnom i 
Mitrovicom i ovo je inicijativa koja je sledstveno proistekla iz pokreta Vetevendosje, tako da u principu 

zalažemo za promenu koja u potpunosti podržava sa 100 evra ali ako zaista želimo da subvencionišemo žene 
koje rađaju u GCPM u Orahovcu, treba ih subvencionisati sa 200 evra, a izvan GCPM sa 100 evra. Dakle, mi, 

naprotiv, ne glasamo onako kako jeste. 

Florida Bajraktari – Zaista mi se svidelo kada sam ovaj predlog videla na dnevnom redu, jer koliko se sećam 

dala sam predlog na jednoj od prethodnih sednica predsednika opštine da se subvencionišu sve žene rođene u 
GCPM u Orahovcu. simboličan zbir. Ali kao dodatni predlog koji sam imala u KPF-u, rekla sa da bez obzira 

gde se porađaju, ali za koje se zna da su žene naše opštine i da ih treba subvencionisati ovim iznosom, jer 
znamo da porodilište u Orahovcu ne ispunjava uslove jer sve žene opština želi da se rodi ovde, ali ne ispunjava 
uslove, jer ne može biti operacija, jer iz mog iskustva da sam u poslednjem rođenju rizikovala dete, pa sve 
žene žele da se rode ovde, ali vi ste prinuđeni da rodite u bilo koji drugi centar, pa bi bilo dobro biti isti za sve 
žene u opštini, bez obzira gde su rođene. 
Fahrie Lushi – Pozdrav svim prisutnim. Budući da su svi oni sami po sebi pomenuti kao posebne 
specifičnosti, smatram da je to kao inicijativa sasvim ispravna, ali s obzirom na probleme i činjenice koje su 
prethodno spomenuli odbornici, sada mu svakako treba odgovarajuća revizija ili analiza ovog predloga, pa 
mislim da bi trebalo još jednom da ga razmotrimo i ojačamo tamo gde je potrebno, a zatim da ga donesemo u 
skupštinu. 
Masar Popaj – Moje pitanje je bilo da li će ih subvencionisati druge opštine, a posebno Mališevo, jer imam 
informacije da je ovde više rođenih iz Mališeve u Orahovcu nego sama opština Orahovac. 
Samir Mustafa – Cilj je subvencionisanje porođaja koji se dešavaju u GCPM, jer je Ministarstvo Zdravlja 
imalo tendenciju da zatvori odeljenja u ovom glavnom centru porodične medicine. Opštine nisu sposobne da 

subvencionišu svako rođenje, vlada ih može subvencionisati na nacionalnom nivou. Cilj je da se aktiviraju 
odeljenja u ovom glavnom centru porodične medicine i subvencionišu samo porođaji koji se obavljaju u 
glavnom centru porodične medicine, a obavljaju se i normalni porođaji dok za dalje komplikacije odlaze u 
bolničke centre. 
Predsedavajući – Mislim da je to vrlo dobra inicijativa, jer konačno počinjemo da subvencionišemo porođaje, 
ali rekao sam ranije da imamo direktora finansija koji će nam dati doprinos po ovom pitanju. 

Afrim Limani – Pozdrav svim prisutnim. Kao direktoru za budžet i finansije, meni pripada da objasnim samo 

u delu koji se odnosi na finansijsku analizu, jer sam sa ovim problem ima u pogledu finansija u stalnim 

konsultacijama sa šefom matične knjige i otprilike znamo za neka poređenja koliko rođenja mogu biti u našoj 
opštini. Na osnovu ovoga, iako znate da je budžet za ovu godinu planiran u septembru prošle godine, postoje 
mogućnosti i prostor da se obezbede sredstva do kraja  godine. Iznos približno jednog porođaja, kako je 
direktor rekao, je 200 evra koje možemo da subvencionišemo, ali vi ste ti koji odlučujete, a takođe se zalažem 
za povećanje broja rođenih u našoj GCPM, ali ako me je neko tada pitao, rekao sam da Subvencionisao sam 

sva porođaja koja se dešavaju u našoj opštini, tako da je svaki stanovnik koji pripada našoj opštini 
subvencionisao, pa čak i za ovoliki ukupan broj rođenih, novčana sredstva, ne verujem da bi to predstavljalo 
problem. 

Sali Sallteku – Ovo objašnjenje najbolje je dao Munib Durguti kao advokat, pa molim direktora da to povuče 
jer to možemo otežati ljudima, biće prevareni i mogu imati problema. Dakle, bilo bi bolje povući ovo jer o 
tome nije bilo ništa ne samo sada već i u prošlosti, pa bi bilo bolje povući ovaj direktorijum jer ljudi dolaze za 
200 evra i mogu imati problema i poteškoće tokom rođenja, jer ranije ističem gospođu Floridu zbog njenog 
slučaja porođaja, pa mislim da je to problematično i za ženu koja će se roditi i za dete koje se porodi. 
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Ali Morina – U funkciji grupe za ovo pitanje, s pravom sam dao pravo ženskim kolegama za ovo pitanje, ali 
takođe se slažem sa predlogom direktora da je cilj očuvanje materinstva kao institucije u okviru GCPM -a, 
tako da možemo ići do kraja godine, tako da ćemo za sledeću godinu razmotriti mogućnost subvencionisanja 
svih. 

Munib Durguti – Imam neke informacije koje subvencionišu troškove sahrane i rođenja koje imamo u gradu 
Suva Reka, a za koje verujem da direktor finansija može da dobije tačne informacije. Ali još uvek neću da 
napravim ovu grešku, jer razumem želju direktora da promoviše performanse porođaja, ali se sećam da postoje 
i drugi oblici, jer sam prošlog mandata kao direktor zdravstva obezbedio 5 specijalizacija na sekundarnom 
nivou, ali takođe u GCPM veoma sam kritičan jer u našoj opštini već 4 godine nije obezbeđena sekundarna 
specijalizacija, jer sam čekao da pružim nefrologiju jer imamo odeljenje za dijalizu, ali i najmanje dva 
ginekologa, tako da u ovom obliku možemo povećati performanse, broj rođenih kao neizvesnost porođaja koja 
se tamo dešavaju, pa su to oblici koji promovišu performanse i kvalitet, a ne u ovom obliku. Dakle, doći ćemo 
nakon dva ili tri meseca koja moramo da preispitamo kako bismo ukinuli ovu odluku. 

Rukije Krasniqi – Mislim da bih trebao da pokažem konkretan primer članova porodice ako opštinu 
Orahovac uporedimo sa drugim opštinama, dakle, GCPM u ovom slučaju, pošto su babice veoma dobre, onda 
je nega dobra i sve je u redu i ako uporedimo sa drugim centrima poput Đakovice ili Prizrena zaista je žalosno 
kakvo je jako loše stanje od zidnih buđa i infekcija koje nastaju u porodilištima ove dve zemlje, a posebno u 
Đakovici. Cilj ove odluke je povećati plodnost u našim GCPM -ima, jer je naše porodilište izuzetno dobro ako 

ga uporedimo sa drugim opštinama, jer imamo porodicu i govorim o nečemu konkretnom o nečemu što sam 
video, a to je vrlo tačno. Jer naše babice nisu mogle da se uporede sa drugim opštinama. 
Dervish Çadraku – Pozdrav svima. U Komitetu za Politiku i Finansije dugo smo razgovarali o ovom pitanju, 

a između ostalog tražili smo da nam donese statistiku o natalitetu beba u našoj opštini. Ne znam da li imamo 
podatke o ovom pitanju, pa ako ih imamo, možemo otprilike u danima znati koliko je stanovnika dodato za 

2020. godinu, jer se na nivou Kosova ispostavlja da je preko 19.000, a sada ako recite nam broj koliko je onda 

mislim da je to vrlo malo 200 evra jer niko ne rizikuje da rodi dete kao što se i deponovanje mladih kao dete 
čini previše i da ne pričamo o 2 ili 3. Ali ako ih stimulišemo, jer je to i efekat ovoga, mislim da je ovo bolje 
prošlo u smislu našeg budžeta da znamo čiji je stanovnik majka tog deteta, a ne da dolaze iz drugih zemalja, a 
posebno iz okolnih zemalja. Dakle, poreklo roditelja to nalaže i ne treba da oklevamo sa ovim poslom i mislim 
da bi to trebalo da se uradi čak i uz veću cenu, znajući tačnost i plodnost prošle godine, tada kažem 500 evra 
kao cena koja na neki način opravdava. 
Fehmi Cena – Sada ovo pitanje prelazi u raspravu i vrlo dobro je postalo rasprava, jer smo u komitetu za 

politiku i finansije tražili neka pojašnjenja, a direktor je to ostavio da nam se pojasni na skupštinskom 
sastanku. Pitanje je koja je svrha ovoga, kao što je svrha povećanja nataliteta u našoj opštini ili povećanja 
obima posla u porodilištu. Pozitivnih misli ima koliko i neodlučnih i mislim da prvo moramo zaštititi 
porodilište koje imamo u okviru GCPM. Bio je rat i veliki napor kada je otvoreno porodilište, što je vrlo dobra 

usluga i učinilo je dosta dobrog, da smo zaista nakon rata tamo imali oko 1300 porođaja i bili izuzetno dobro 
urađeni i zdravstveni problemi u ovo Postojala je institucija i naravno postoje, naravno u Đakovici, Prizrenu i 
Orahovcu. U stvari, postoji dobar tim u kojem su dva ginekologa i tim sa babicama koji imaju dovoljno 

iskustva što znači da je uspeh postignut, ali ovde se stvara određena svest kod stanovništva koje je išlo u 
Prizren ili Đakovicu i da su zaista uslovi ovde isti. Naravno, poboljšaćemo uslove u pogledu obnove odeljenja. 
Razgovarali smo da postoje nedostaci i celo odeljenje treba obnoviti, a tim je tamo sa divnim iskustvom. Zato 

ne zaboravimo da je porođaj normalan proces i nije nešto patološko što je potrebno da bi se znalo šta tamo 
deluje. Građani treba da budu svesni da su i ovde uslovi bolji nego u bolnici i tim je jako dobar, ali porodilištu 
moramo da pomognemo da se broj porođaja toliko smanjio da je postojanje porodilišta ugroženo. Stoga je cilj 
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povećati broj rođenih i sačuvati uslugu koju tada nećemo imati priliku da ponovo otvorimo. I s tim u vezi, 
takođe se slažem, jer se većina složila da to treba odložiti i izvršiti detaljniju analizu, a zatim je proći, pa 
želimo statistiku o broju rođenih, koliko će to koštati, iako je direktor e ka. Tako da ne verujem da će biti 
mnogo jer ove godine ima vrlo malo porođaja i možemo započeti, ali ovo ima i naknadne reakcije zašto oni 
koji su rođeni u inostranstvu nisu stimulisani jer postoje neke specifičnosti da neko ode i poseti lekara, a zatim 
porudžbine za bolnicu u Đakovici ili Prizrenu, pa šta će biti s njima iako su tamo želeli da se porode. Dakle, 
postoje neka pitanja na koja nije odgovoreno i kada dobijemo sve ove odgovore i na sledećem sastanku će 
moći da prođu. Dakle, ovo je mišljenje većine i mislim da bi tako trebalo biti. 
Samir Mustafa – Cilj nije podsticanje povećanja nataliteta u opštini Orahovac, jer svako rođenje koje je van 
opštine Orahovac registrovano kao u Prirenu, Đakovica ili neko drugi, to dete je regis trovano kao stanovnik 

mesta u kome je rođen, pa je njegovo rodno mesto na mestu gde je rođen. U dijaspori, pitanje koje je postavio 
Fehmi Hodža, oni imaju pravo da se upišu kao što su u matičnoj knjizi u stranim registracijama, ali sada 
nemamo kapacitet kao opština da ih stimulišemo. Svrha nacrta odluke je oživljavanje rada u porodilištu, jer je 
Ministarstvo zdravlja imalo tendenciju da zatvori porodilišta na nacionalnom nivou, ali svrha ove odluke nije 
povećanje nataliteta u opštini Orahovac. 
Fatmir Iska – Pozdrav svim prisutnim. Ova odluka koju danas usvajamo ili odlažemo za sledeću sednicu ili 
ne glasamo za njeno otklanjanje, odluka je koja je prvo u interesu građana. Slažem se nakon što smo 
prethodno razgovarali sa direktorom finansija i predsednikom opštine, da se svako rođenje naših stanovnika na 
administrativnoj teritoriji naše opštine koji žive sa adresom u opštini Orahovac treba subvencionisati, pa je to 
ideja, a zatim tražili smo odluku koju smo doneli za ZKP i koja se takođe odnosi na skupštinu, ali to je 
promenjeno. Ponovo je uključen članak kojim se sa ove liste isključuju svi stanovnici koji žive van teritorije 

Republike Kosovo, odnosno samo oni koji su ovde rođeni. Dakle, direktor finansija je ranije spomenuo da 
opština može da donese rešenje i slažem se da 200 evra nije puno s obzirom na troškove, pošto pogrebne 
usluge 200 evra i trošak završava, dok ovo počinje samo sa stvorenim troškovima. Molim vas da podržite ovu 
odluku jer ne šteti nikome ni natalitetu većem od 200 evra niti onome ko će roditi člana porodice ili ćemo njoj 
naštetiti jer me niko teško može naterati da odem u GCPM I rođen sam, jer sve zavisi od komplikacija i 

preporuka koje mi lekar može dati ili sam rođen ovde ako nema komplikacija ili u bolnici u Đakovici ili 
Prizrenu i bilo gde drugde. Dervish Çadraku je to takođe spomenuo u KPF-u i zatražio sumu od 500 evra, tako 
da mislim da je to veliki iznos za opštinu Orahovac, jer ona to sebi ne može da priušti, ali vlada to sigurno 
može, a opština ne može. Tako da verujem da direktor ima statistiku rođenja i ideja je da se samo stanovnici 
opštine Orahovac subvencionišu ovim i preciznije preciziraju. Stoga vas samo molim da to podržite, jer čak i 
na sledećem zasedanju, ako tražite odlaganje ove odluke, ista odluka bi bila i ista podrška, jer ni tačka ni zarez 
ove odluke neće biti promeniti sledećeg meseca niti u okviru ove kalendarske godine. Onda ako mislite da se 
odlaganjem nakon izbora, ko god je bio pobednik izbora, nastaviće sa istom odlukom i samo da se iznos može 
promeniti manje ili više. Dakle, to je razlika, apsolutno se ništa nije promenilo, jer me niko ne može prisiliti da 

odem u GCPM ili bilo koji drugi bolnički centar. Ali ako postoje komplikacije, onda i žene to bolje znaju, jer 
sam i sama roditelj i suočila sam se s tim, pa bolje znaju da li žele da rađaju u GCPM ili nekom drugom 
bolničkom centru i apsolutno ovaj iznos ne stimuliše natalitet sa iznosom od 200 evra. Zato vas molim da 
podržite ovaj predlog onima koje je spomenuo direktor finansija da će svi stanovnici naše opštine na 
administrativnoj teritoriji gde god da su rođeni u GCPM ili drugim bolničkim centrima b iti podržani ovim 
simboličnim iznosom. Sva rođenja za stanovnike opštine Orahovac na administrativnoj teritoriji, ali ovo ne 
pripada onima koji se registruju u opštini Orahovac već su rođeni van Republike Kosovo. Direktor finansija je 
takođe ranije napomenuo da se rešenje može naći i verujem da bi u ovoj odluci trebalo precizirati da u ovoj 
kalendarskoj godini treba da bude ova odluka, a za sledeću godinu kao što to činimo za troškove pogreba i za 
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ovu odluku pogledajte da li će doći do povećanja ili smanjenja simboličnog iznosa. Inače, za druge 
specifičnosti, budite uvereni da će se ovo apsolutno nastaviti isto, samo ako ćemo imati drugu podršku vlade, 
jer su vladine politike različite, ali uvek razgovaramo u okviru lokalnog nivoa, odnosno u okviru opštine 
Orahovac. 

Samir Mustafa – Pored toga, prema statistici dugujete u pogledu broja rođenih, u 2018. godini je u GCPM 
obavljeno 90 porođaja, 2019. godine 76, i 2020. godine 70 porođaja. 
Predsedavajući – Naravno, razgovaraću i o ovoj temi jer mi se veoma svideo predlog i mišljenje 
potpredsednika, ali takođe smo na sastanku KPF -a čestitali i zahvalili inicijativi direktora i predsednika koji 
su doneli ovu odluku i ova Odluka važi za ovu godinu, odnosno za 2021. Takođe i drugi deo koji je rekao 

potpredsednik, koji mu se istovremeno zahvalio na doprinosu, jer je zaista dao predlog i izuzetno dobro 

mišljenje. Dakle, za slučajeve koji idu na porođaj u GCPM, imamo slučajeve kada mu lekar sam nalaže da ode 
u drugi centar kao npr. u Prištini i moj predlog je da se sva rođenja naših žena ili majki u opštini Orahovac na 
teritoriji opštine Kosovo subvencionišu u iznosu od 200 evra, ali samo za stanovnike opštine Orahovac, sa 
žaljenjem zbog opštine Mališeva ili Suva Reka, ali oni imaju odluke koje im pomažu, a ova odluka je, tako da 
je ovaj iznos samo za ovu 2021. godinu. 

Afrim Limani – Želeo sam da mi se da novi predlog i ništa se nije dodalo rečima koje je rekao pod 
predsednikom, jer sam i ja pristalica onoga što u ovom procesu ako ne uključimo sve stanovnike opštine 
Orahovac nismo ništa uradili jer bez obzira tamo gde sam rođen u Prizrenu ili Đakovici, ali ima prebivalište na 
teritoriji opštine Orahovac, onda bih trebao da budem subvencionisan, ali ideja je da zaštitimo porodilište u 
GCPM-u onda idemo sa malo većom vrednošću i stimulišemo koji su rođeni van naše opštine sa vrednošću 
iako na meni nije da to dam kao predlog, ali nakon što je povezan sa temom sa budžetskim aspektom dajem 
ovaj predlog, ali ipak ste vi ti koji odlučite kako želite u vezi sa ovim. 

Rukije Krasniqi  - To nije inicijativa za povećanje plodnosti, ali ovo je od suštinske važnosti i koliko 
razumem direktora da održi aktivno materinstvo u našem GCPM u Orahovcu. Ne verujem da ima mesta za 
komplikacije i nemogućnost pružanja usluga u GCPM-u, ali više ih ide jer im je želja da se rode u Prizrenu ili 
Đakovici ili negde drugde, kao da naša opština ne nudi uslove za plodnost. Mislim da ne samo u porodilištu 
već i zbog drugih stvari odlaze u druge opštine, a ne da vode na čelu službe u našoj opštini i mislim da 
delimično podržavam predlog direktora GCPMS samo za rođene u Orahovcu ali isključujući Mališeva jer ne 
pripada našoj opštini i ne moram da uzimam sredstva. Dok su u našoj opštini samo oni koji su rođeni u 
porodilištu GCPM, jer svake godine imamo pad plodnosti, jer ako plodnosti nema, zašto je onda porodilište 
postojalo u GCPM. 

Ali Zhuniqi – Prvo što žene odlaze u GCPM i tamo odlaze, razlog je što imaju komplikacije, a ne zato što ne 
žele da se tamo rode, takođe kao član skupštine dao sam predlog da se porođaji koji se dešavaju u okviru ovog 
predloga u okviru GCPM da se subvencioniše sa iznosom od 200 evra, dok se porođaji koji se dogode van 
GCPM -a subvencionišu sa 100 evra. Dakle, nepravedno je da su žene ili majke rođene prvi put ili drugi put sa 
vama uskraćenim i kategorizovanim za ovu vrstu oblika na osnovu ovog predloga. Glasaćemo za isti samo ako 
se dopuni ovaj predlog, u suprotnom kao parlamentarna grupa nećemo glasati za njega.  
Samir Mustafa – Pozivam vas da glasate za predlog predsednika, u suprotnom, MALS će odbiti bilo koji 
drugi predlog, kao što to imam i iz prakse drugih opština. 
Sali Sallteku – Ja bih vas zamolio da stavite na glasanje kako je predložio potpredsednik, jer javnost neće biti 
obaveštena vrlo brzo i ne verujem da će biti prevelika, pa nema potrebe da ih delite i odlazite kao što je 
potpredsednik rekao da radimo ovaj posao, jer je svaka druga radnja nezakonita i nepravedna i nije moralna.  
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Predsedavajući – Hvala puno g. Sallteku, zaista je dobro što smo dugo raspravljali o ovom pitanju i verujem 
da smo dali svoja mišljenja, takođe da je većina skupštine za mišljenje koje je dao predsednik, ali naravno da 
je bilo i drugih predloga koji treba mesecima klasifikovati. 

Fatmir Iska – Još jednom ponavljam da bih bio što precizniji pre glasanja, predlažem 200 evra za svako 
rođenje bez obzira gde se rodilo i neka to bude precizirano u ovoj odluci, kao što sam ranije naglasio jer je u 
KPF ova odluka bila i mi nisu se promenili kao pismo, ali naravno, ovo se menja sa predlozima, jer to nije 
prva odluka koja se menja i naravno, ovo će se nastaviti i za druge odluke ako postoje potrebe za dodatnim 
izmenama. Dakle, da budemo precizni za svako rođenje stanovnika naše opštine, tačnije za kalendarsku 
godinu u ovoj godini i za sledeću 2022. godinu donećemo odluku ili u januaru ili u februaru i tada se 
primenjuje retroaktivno. Dakle, predlogom koji sam dao pozivam vas da ga podržite, a zatim ćemo razmotriti 
druge mogućnosti. Dakle, 200 evra za svako rođenje bilo u GCPM -u, bilo u drugim bolničkim centrima ili u 
privatnim bolnicama, bez obzira gde su rođeni. 
Predsedavajući – Poštovane kolege, mislim da tačke koje donosi predlog treba dopuniti izmenim odluke i 
izvršiti uplatu za sve stanovnike opštine Orahovac. 
Samir Mustafa – Predlog je vrlo jasan, ali tu je i predlog potpredsednika, pozovam vas da glasate i vi 

odlučite, dodatne tačke potpredsednika u predlogu odluke. 

Svako rođenje u regionalnim bolnicama kao npr u Đakovici je zatim upisano kao rođeno u Đakovici i 
stanovnik je Đakovice ili u Prizrenu, jer se izvod iz matične knjige rođenih nalazi u mestu gde je rođen. 

Munib Durguti – Radi malog objašnjenja da je direktor dobar što je rođenje registrovano, odnosno mesto 
rođenja, ali ne znači da je i stanovnik mesta u kojoj je rođen. Predlog potpredsednika odnosi se na stanovnike 

naše opštine i zna se ko su, pa nije važno gde je rođen. 
Sali Sallteku – Direktor nije bio u pravu jer je predlog potpredsednika vrlo primeren i takođe u pravu. Tačno 
je da se rođenje može dogoditi u bilo kojoj zemlji, ali kancelarije za civilni status postoje svuda i naravno u 
opštini Orahovac. 
Predsedavajući – Hvala puno g. Sallteku. Predlog odeljenja ili predsednika dostavljen je u cilju usvajanja 

odluke o subvencionisanju porođaja u GCPM u Orahovcu, ali nakon svih ovih razgovora koje smo vodili o 
tome odlučuje skupština. Zatim za zaključak uzimamo ovu odluku da se stavi na glasanje kako bi se promena 

mogla dovršiti i treba napomenuti i precizirati da žene koje žive u opštini Orahovac rađaju na teritoriji 
Republike Kosovo koja nije izvan nje ali i majke koje rađaju u inostranstvu na teritoriji Republike Kosovo da 

se ne subvencionišu. Da li se slažete da bih trebalo da prihvatim ovu definiciju? Onda stavljam na glasanje. 
Konstatujem da se sa jednim glasom protiv usvaja četvrta tačka dnenvog reda. Prelazimo na petu tačku 
dnevnog reda: 

6. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke Lokalnog Plana za Deponiju Čvrstog Otpada. 
Predsedavajući – Poštovane kolege, i ovu tačku razmatrali smo u komitetu za politiku i finansije i ova tačka 
bila je u javnoj raspravi i prošla je sve potrebne postupke. Prelazimo na sedmu tačku dnevnog reda: 

7. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke Lokalnog Plana za Deponiju Gabaritna Otpada. 
Predsedavajući - Takođe, ova tačka je, kao što sam ranije rekao, prošla sve postupke javne rasprave. Onda 
ako neko nema nešto po ovom pitanju, stavljamo ga na glasanje obe tačke. Konstatujem da se jednoglasno 
usvajaju šesta i sedma tačka dnevnog reeda. Prelazimo na osmu tačku dnevnog reda: 
8. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za usvajanje prethodne odluke za izdavanje na korišćenje 

opštinske nepokretne imovine – poslovni lokal fizičkim i pravnim licima. 

Artan Asllani – Pozdrav svima. Poštovani članovi, imate li kakve veze sa zapisnikom? Dakle, radi se o 
korišćenju poslovnog prostora koji se nalazi na autobuskoj stanici ovde u Orahovcu, što je oko 268 m2 za 
prostor koji se nalazi na autobuskoj stanici u Orahovcu. Za razvoj svih postupaka predviđeno je onako kako je 
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predviđeno u skladu sa uredbom zakona o korišćenju opštinske imovine i od komisije za korišćenje opštinske 
imovine. U tački 3, kao tokom zasedanja CPC, nismo odredili godinu, koliko godina koristimo, i pitam vas, jer 
smo kao direktor predložili da to bude približno 10 godina. Zbog toga vas molim, časni parlamentarci, da 
podržite ovu tačku dnevnog reda. 
Munib Durguti – Hvala predsedavajući, čuli smo predlog direktora, ali ono što me zanima i što me brine u 
ovoj situaciji je to što poslovni prostor uopšte nema građevinsku dozvolu i obaveštavam vas da je to bilo kao 
otvorena terasa i u međuvremenu je obuhvatio i proširio i podigao ga je bez ikakve dozvole opštine, a danas 
smo ga dali na upotrebu bez legalizacije, ovo je za mene anomalija. Predložio sam da povučem i analiziram 

ovo pitanje za neko drugo pitanje, jer ispred restorana ili stanice, ja i moji rođaci imamo sudski spor oko te 
imovine i ovaj predlog mislim da je uspeo da uđe izvan imovine koja je je u upotrebi autobuske stanice. Zato 
molim direktora da dobro analizira i obavesti nas na sledećoj sesiji da li je objekat izgrađen sa dozvolom ili 
bez dozvole. 

Artan Asllani – Hvala vam na pitanju, koliko znam, ovaj restoran je bio pod upravom autobuske stanice ovde 

u Orahovcu, dok je nakon što je skupština donela odluku da imovinu na upravljanje dodeli skupština opštine 
Orahovac i nije mi poznato da su se tamo odvijale gradnje bez saglasnosti opštine ili nečeg drugog. Ali samo 
jedan zna da je lokal bio depandansa lokala koji je nekad bio 78 m2 smešten unutra, dok sam za spoljni prostor 

bio zainteresovan i verifikovali smo da je u vlasničkom listu opštine Orahovac i samo znam da je ovo 
izgradnja se dogodila pre 4-5 godina. 

Fehmi Hoxha – Objekat je bespravno izgrađena, dakle bez građevinske dozvole, jer sam tada bio direktor 

urbanizma, napravio sam veoma veliko proširenje i nema dozvolu. Stoga nas ne čini skupštinom da donosimo 
odluku koja nam je data na upotrebu bez dozvole. U to vreme je podneo zahtev i dobio saglasnost samo za 

renoviranje iznutra, ali sve što se može videti spolja je sagradio bez dozvole te zgrade. Tako da nije dobro da 
nas zbunjujemo donošenjem odluke kada znamo da je objekat izgrađen bez dozvole. Sudski postupak, koliko 
znam, inspekcija je pokrenula postupke, ali ne znam dokle je otišao ovaj posao. Dakle, takođe moram da 
povučem ovaj predlog kako ovde ne bismo doneli odluku o objektu koji je nelegalno izgrađen.  
Artan Asllani – Kao što sam ranije rekao, ovaj bar ili prostor u imovini sertifikata  pripada opštini Orahovac. 
Dakle, ako je zaista onako kako ste ranije pomenuli, poštovani Fehmi Hoxha, pošto ste bili i direktor 
urbanizma, nisam zainteresovan da nastavim dalje sa ovom tačkom, stoga povlačim ovaj predlog, dok ćemo za 
ostalu sednicu istraživati i verifikovati stanje ovog restorana. 
Predsedavajući – Hvala direktoru na pojašnjenju, napominjem da je direktor povukao tačku dnevnog reda za 
daljne istraživanje. Prelazimo na devetu tačku dnevnog reda: 
9. Informacija za formiranje komisija vezano za imovine opštine Orahovac; 

Artan Asllani – Tokom 2020. u okviru odljenja i odlukom predsednika formirano je nekoliko komisija za 
registraciju opštinske imovine, bilo da su one veće od 1000 evra ili manje od 1000 evra, komisija za otuđenje 
nefinansijske imovine i komisija za registraciju finansijske imovine. Prešli smo na nekoliko obrazaca, a u 
prvom obliku u tabelarnom obliku nalazi se opis, registarski broj i vrednost ovih registracija za imovinu 

opštine Orahovac za 2020. godinu. Dok je u drugoj tabeli opis imovine pod vrednošću od 1000 evra za period 
2000-2020, dok je u trećoj tabeli predstavljena podela po klasnim bogatstvima kada je u potpunosti utvrđena 
vrednost imovine opštine Orahovac. 

Masar Popaj – U trećoj tabeli, klasa imovine, ukupan iznos je 132.950.601 evra, gde je po mojoj računici 
verovatno tehnička greška, dakle 132.950.727, što je malo 46 evra 44 centa.  
Predsedavajući – Hvala g. Popaj, s' obzirom da o ovoj tački nemamo prijavljenih, prelazimo na desetu tačku 
dnevnog reda: 

10 . Informacija o imovinom koja se nalaze u zaštitnoj zoni Kanjona Beli Drim.  
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Afrim Oruqi – Pozdrav svim prisutnim. Pred vama je materijal koji je odlukom Skupštine opštine Orahovac 
pripremila uprava za geodeziju koja ima veze sa imanjima koja se nalaze na parceli zaštićene zone. Dakle, 

imamo spisak imena vlasnika i u toj zoni postoje imanja koja su imena opštine, a tu su i imanja koja je „Shpk 

Corodona“ privatizovala. Zato da ne bi čitao čitav spisak, imate fizički materijal pred sobom. 
Predsedavajući – Zahvaljujem se direktoru što je doneo ove informacije. Onda, pošto nemamo prijavljeni u 
vezi desete tačke dnevnog reda, prelazimo na jedanaestu tačku dnevnog reda: 

11. Informacija o spisku opštinskih imovina i njihovo upravljanje;  

Predsedavajući – Hvala direktoru na informacijama, pa pošto nemamo prijavljeni u vezi sa ovom tačkom, 
prelazimo na dvanaestu tačku dnevnog reda: 

12. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za izdavanje na kratkoročno korišćenje opštinske 
nepokretne imovine u Zoćište 

Artan Asllani – Ovom odlukom za izdavanje na kratkoročno korišćenje, usvaja se predlog predsednika 
opštine Orahovac protokolom broj 01217/21 od 19.03.2021 i preliminarna odluka je data da se nepokretna 
imovina opštine dodeli na korišćenje fizička i pravna lica. Prostor za koji će se doneti odluka o korišćenju ove 
parcele je površine parcele od 2500m2 i nalazi se u katastarskoj zoni u selu Zoćište. Cilj izdavanja na 
koriščenje opštinske nepokretne imovine pomenute u tački 1. ovog predloga je očuvanje i povećanje vrednosti 

opštinske javne imovine. Rok za izdavanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine pomenute u tačkama 
1. i 2. ove odluke je kratkoročan u trajanju od 1-15 godina. Kao direktor predlažem da rok za puštanje u rad 
ove parcele bude 10 godina. Pozovite sve članove parlamenta da podrže ovu tačku dnevnog reda. 
Masar Popaj – Ja bih predložio da se izda na 15 godina, pošto smo svu imovinu do sada davali na 15 godina, 
tako da bi ova trebala da se izda baš kao i ostale na 15 godina. 
Fehmi Hoxha – Dodatne informacije, zgradu ko trenutno koristi, ne znam ni šta je tamo izgrađeno ni kako. 

Artan Asllani – Radi se o spoljne površine ukupne površine 12.527 m2, ali mi izdajemo samo parcela od 
2500m2 treba dati na upotrebu. 

Predsedavajući – Pošto je to bio i zahtev direktora da se izda na korišćenje 10 godina, stavljam na glasanje 
12. tačku dnevnog reda. Konstatujem da se jednoglasno usvaja 12. tačka dnevnog reda. Prelazimo na trinaestu 
tačku dnevnog reda: 

13. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za izdavanje saglasnosti za zamenu opštinske 
nepokretne imovine za privatnom imovinu za javni interes; 

Afrim Oruqi - Poštovani poslanici, pred vama je nacrt odluke o razmeni opštinske javne svojine sa privatnom 
svojinom. Reč je o katastarskoj zoni u Orahovcu posebno za privatno vlasništvo koje ste na poslednjoj sednici 
proglasili opštim interesom, parcelu broj 1355/4 koja je vlasništvo opštine Orahovac i molimo vas da nam 
izmenite područje 81m2 odvojeno od ukupnog dela koji iznosi 69 ari od 61 m2 i biće zamenjeno privatnim 
vlasništvom navedenim na ime NTP. Agronomija sa vlasnikom Gëzim Rexhep Cena iz Orahovaca iste 

površine 81m2, dakle radi se o parceli sa brojem 1687 / 3.  
Predsedavajući – Hvala vam puno, direktore, da li neko ima bilo šta o ovom pitanju. Onda ako nema, 
stavljamo ga na glasanje. Konstatujem da se jednoglasno usvaja 13. tačka dnevnog reda. 

Poštovane kolege, hvala svima na doprinosu i vidimo se na nerodnoj sednici. 

 

          Zapisničar:                                                                                         P R E D S E D A V A J U Ć I 

    __________________ 
          Agim Hoti                                                                             __________________    

                                                                                                                                       Afrim Dina 
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